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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  3ης  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Ν Ε Ο Υ    Δ Η Μ Ο Τ Ι Κ Ο Υ   Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 5 
 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ: ΔΕΥΤΕΡΑ 10 ΜΑΡΤΙΟΥ 2025, ΩΡΑ 8:15Μ.Μ. 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
 4. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6. Καϊλά Μ. Αντρέας Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7. Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12. Παπουή Γιάννης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 15. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 16. Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
ΑΠΩΝ: 17. Κόλοκος Λευτέρης (ήταν 

παρών μόνο στα θέματα 88.2/2025, 
88.3/2025 και 88.4/2025), (σημ. 2) 

Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 

    
ΤΗΡΗΣΗ 
ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 
Σημειώσεις: 1. Η συνεδρίαση που πραγματοποιήθηκε στις 10/3/2025 αναφέρεται στα θέματα της 

Ημερήσιας Διάταξης που στάλθηκε στα μέλη ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα 
στις 4/3/2025.  

 2. Το μέλος κ. Λευτέρης Κόλοκος αποχώρησε από τη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αθηένου έπειτα από την εξέταση των θεμάτων 88.2/2025, 88.3/2025 και 
88.4/2025, λόγω έκτακτου κωλύματος. 

 
 
 

1) Αρ. Θέματος 56/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση των πρακτικών. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα πιο κάτω πρακτικά, τα οποία 
αποστάλθηκαν ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα στα μέλη στις 
28/2/2025 και στις 7/3/2025 και πριν τη διεξαγωγή της παρούσας 
συνεδρίασης, για μελέτη και τυχόν παρατηρήσεις.  
 
α. 2η Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 10/2/2025. 
β. 2η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής που έγινε στις 10/2/2025.  
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γ. 2η Συνεδρίαση Συμβουλίου Προσφορών που έγινε στις 10/2/2025. 
δ. Έκτακτη Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου που έγινε στις 17/2/2025 για 

την έγκριση του Προϋπολογισμού. 
 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  2ΗΣ  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
ΤΗΣ ΤΕΧΝΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΑΘΗΕΝΟΥ 2025 

 
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑΣ:  10 Φεβρουαρίου 2025  –  ΩΡΑ: 7:00μ.μ. 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
 4. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 5. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 6. Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 7. Κοραή Στέλιος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 8. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 9. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 10. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 11. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 12. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 13. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 14. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
ΑΠΟΝΤΕΣ:  1. Καϊλά Μ. Αντρέας (σημ. 3) Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
 2. Παπουής Γιάννης (σημ. 4) Μέλος Δημ. Συμβουλίου Αθηένου 
    
 
ΠΑΡΕΥΡΙΣΚΕΤΑΙ: 

  
Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου    
                 

 
Δημοτικός Γραμματέας 
 

Σημειώσεις: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας 
Διάταξης.   

2. Τήρηση πρακτικών από κ. Νατάσα Γεωργίου Καρούσιου. 
3. Το μέλος του κύριος Αντρέας Μ. Καϊλάς ενημέρωσε τον Δήμαρχο Αθηένου ότι 

δεν θα παραστεί στη συνεδρίαση της Τεχνικής Επιτροπής Αθηένου ημερομηνίας 
10/2/2025 για λόγους υγείας. 

4. Το μέλος κύριος Γιάννης Παπουής ενημέρωσε τον Δήμαρχο Αθηένου ότι θα 
καθυστερήσει να προσέλθει και δεν θα είναι εφικτό να παρίσταται στη 
συνεδρίαση της Τεχνικής Επιτροπής Αθηένου ημερομηνίας 10/2/2025, λόγω 
επαγγελματικής υποχρέωσης. 
 

 
1) Αρ. θέματος 4/2025: Επικύρωση πρακτικών. 

 
 1η Συνεδρίαση Τεχνικής Επιτροπής 2025, που έγινε στις 13/01/2025. 
 

Τα πρακτικά επικυρώθηκαν ως γράφηκαν. 
 
2) Αρ. θέματος 5/2025: Απορρέοντα από τα πρακτικά. 

 
Δεν υπήρξαν απορρέοντα από την επικύρωση των πιο πάνω πρακτικών. 
 
3) Αρ. θέματος 6/2025: Αρ. Φακέλου: 17.04.007 

Μελέτη και λήψη απόφασης για παραχώρηση έγκρισης του Δήμου Αθηένου σε 
σχέση με τη μελέτη της Αρχής Ηλεκτρισμού Κύπρου, για τη  σύνδεση Υ/Σ 
«Αβδελλερού» και «Αθηένου» με εναέρια γραμμή διπλού κυκλώματος 132kV. 
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Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στο πιο πάνω θέμα και παρουσίασε επιστολή της ΑΗΚ ημερομηνίας 
9/01/2025 και το εσωτερικό σημείωμα ημερομηνίας 29/01/2025 της Τεχνικού Μηχανικού, τα 
οποία είχαν επισυναφθεί με την Ημερήσια Διάταξη. 
 
Ο Δήμαρχος διευκρίνισε ότι η ΑΗΚ ζητά τυχόν σχόλια ή/και απαιτήσεις σε σχέση με την 
προτεινόμενη πορεία όδευσης της εναέριας γραμμής και όχι έγκριση ή οποιαδήποτε άλλη 
συγκατάθεση, επί του παρόντος. 
 
Περαιτέρω, ανέφερε ότι μετά από τηλεφωνική επικοινωνία της Τεχνικού Μηχανικού με τον 
υπογράφοντα την επιστολή, διευκρινίστηκε ότι το θέμα δημιουργίας νέου υποσταθμού, ως 
παρουσιάζεται στα συνημμένα σχέδια της επιστολής που στάλθηκε, θα επανέλθει ξεχωριστά 
σε μελλοντικό στάδιο, για λήψη των απόψεων του Δήμου. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 

Απόφαση:   Η Τεχνική Επιτροπή ομόφωνα αποφάσισε να μην φέρει ένσταση στην υλοποίηση 
της σύνδεσης Υ/Σ «Αβδελλερού» και «Αθηένου» με εναέρια γραμμή διπλού 
κυκλώματος 132ΚWA, νοουμένου ότι θα τηρηθούν βασικοί όροι και 
προϋποθέσεις, όπως η τοποθέτηση των πασσάλων να γίνει στην  άκρη του 
ορίου του δρόμου, την ευθύνη για εξασφάλιση συγκαταθέσεων από τους 
ιδιοκτήτες τεμαχίων σε περίπτωση επηρεασμού να έχει η ΑΗΚ, να  αναλάβει 
την ευθύνη η ΑΗΚ σε περίπτωση πρόκλησης ζημιών και άλλα που θα θέσει η 
Τεχνική Υπηρεσία. 

 
4) Αρ. Θέματος 10.1/2024: Επιστολή από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ημερομηνίας 30/9/2024. 
 

Ο Δήμαρχος αποχώρησε από την Αίθουσα συνεδριάσεων λόγω 1ου  βαθμού συγγένειας με 
αναφερόμενο πρόσωπο στο πιο πάνω θέμα και της συνεδρίασης προήδρευσε ο κ. Αντώνης 
Τουλούπης, Αντιδήμαρχος Αθηένου. 
 
Ο κ. Σταύρος Χατζηχριστόφη, ο οποίος και είχε αναλάβει να επικοινωνήσει/ διερευνήσει το θέμα 
με την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για εξεύρεση λύσης, πληροφόρησε τα μέλη με τα πιο κάτω: 
 
Η ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ είναι ανένδοτη.  Δεν αποδέχεται την αποκοπή του δέντρου, γι’ αυτό και  η ίδια 
περιποιήθηκε, κλάδεψε το δέντρο και επιμένει ότι δεν επηρεάζει δυσμενώς τη διέλευση στο 
πεζοδρόμιο ή την ορατότητα του δρόμου ή άλλως πως. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου τόνισε ότι το θέμα αυτό πρέπει να λήξει στη συνεδρίαση αυτή, γιατί 
συζητείται για καιρό και εξάντλησε όλα τα περιθώρια συζήτησης και ζήτησε τις απόψεις των 
μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων όπου διαφάνηκε διάσταση απόψεων σε σχέση 
με την ανάγκη εφαρμογής πολιτικής και οριζόντιας αντιμετώπισης αντίστοιχων θεμάτων, 
δηλαδή σε περιπτώσεις ύπαρξης θάμνων, δέντρων σε πεζοδρόμια, ο Δήμος να εφαρμόσει 
πολιτική αφαίρεσής τους, έτσι ώστε να διασφαλίζεται ελεύθερη προσβασιμότητα στα 
πεζοδρόμια. 
 
Ωστόσο, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός για εφαρμογή καθολικής εφαρμογής αφαίρεσης 
δέντρων από τα πεζοδρόμια αφού αυτό θα προκαλέσει σφοδρές αντιδράσεις και καταστροφή 
αρκετά μεγάλου αριθμού δέντρων. 
 
Το θέμα τέθηκε σε ψηφοφορία. 
 
Πρόταση Α’:  Το δέντρο που βρίσκεται στο πεζοδρόμιο έξω από την οικία της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
στην οδό Καλύμνου να αποκοπεί, αφού εμποδίζει και έχει για αυτό υποβληθεί επανειλημμένα 
παράπονο. 
 
Πρόταση Β’:  Το δέντρο να παραμείνει αφού έχει κλαδευτεί και δεν επηρεάζει δυσμενώς τις 
ανέσεις οποιουδήποτε. 
 
Απόφαση:   Τα μέλη της Τεχνικής Επιτροπής ψήφισαν ως πιο κάτω: 
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Υπέρ της Πρότασης Α’  για αποκοπή του δέντρου ψήφισαν οι κ.κ. 
Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Αντωνίου Κούλλης, Κόλοκος Λευτέρης, 
Κοραή Στέλιος, Κουζαπάς Δημήτρης, Μιχάλης Μιχαήλ, Στυλιανίδης 
Μιχάλης και οι κυρίες Γιόλα Ροκόπου Πάντζιαρου και Κωνσταντίνα 
Παπαζαχαρίου. 

   Υπέρ της Πρότασης Β’ για μη αποκοπή του δέντρου ψήφισαν οι κ. 
Δημήτρης Ιεροδιακόνου και Σταύρος Χατζηχριστόφη.  
Τήρησαν αποχή οι κ.κ. Αντιδήμαρχος Αθηένου, κ. Πανίκος Κουρσάρης, 
κ. Δημήτρης Κουζαπάς και κ. Φάνος Φλουρέντζου.   

 
Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Α  2ης  Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η Σ 
Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο Υ   Π Ρ Ο Σ Φ Ο Ρ Ω Ν     

Α Θ Η Ε Ν Ο Υ    2 0 2 5 
 

ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ ΣΤΙΣ 10 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2025, ΩΡΑ 7:30Μ.Μ. 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος 
 2. Τουλούπης Αντώνης  Αντιδήμαρχος Αθηένου 
 3. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού  
 4. Αντωνίου Κούλλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 5. Ιεροδιακόνου Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 6. Κόλοκος Λευτέρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 7. Κοραή Στέλιος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 8. Κουζαπάς Δημήτρης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 9. Κουρσάρης Πανίκος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 10. Μιχαήλ Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 11. Πάντζιαρου Ροκόπου Γιόλα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 12. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 13. Στυλιανίδης Μιχάλης Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 14. Φλουρέντζου Φάνος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 15. Χατζηχριστόφη Σ. Σταύρος Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    
ΑΠΟΝΤΕΣ: 1. Καϊλά Μ. Αντρέας (σημ. 2) Μέλος Συμβ. Προσφορών 
 2. Παπουή Γιάννης (σημ. 3) Μέλος Συμβ. Προσφορών 
    
ΤΗΡΗΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΩΝ:  1. Γεωργίου Νατάσα Δημοτικός Γραμματέας 

 
Σημειώσεις: 1. Η παρούσα συνεδρίαση αναφέρεται στα θέματα της αντίστοιχης Ημερήσιας Διάταξης.  

 2. Το μέλος του Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου κύριος Αντρέας Μ. Καϊλάς ενημέρωσε τον 
Δήμαρχο Αθηένου ότι δεν θα παραστεί στη συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου 
ημερομηνίας 10/2/2025 για λόγους υγείας. 

 3. Το μέλος του Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου κύριος Γιάννης Παπουής ενημέρωσε τον 
Δήμαρχο Αθηένου ότι θα καθυστερήσει να προσέλθει και δεν θα είναι εφικτό να παρίσταται στη 
συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών Αθηένου ημερομηνίας 10/2/2025, λόγω 
επαγγελματικής υποχρέωσης. 

 
1) Αρ. Θέματος 7/2025. 

 
Θέμα:  Μελέτη και λήψη απόφασης για το αναθεωρημένο εκτιμώμενο κόστος για την 

προσφορά «Αναβάθμιση αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε καφετέρια, που 
βρίσκεται στον χώρο του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον Δήμο Αθηένου – 
Φάση Γ’» και για το πώς θα προχωρήσει ο Δήμος. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι μετά από απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου ημερομηνίας 13/1/2025 ζητήθηκε επικαιροποίηση του εκτιμώμενου 
κόστους του διαγωνισμού από τον ιδιώτη Επιμετρητή «Y. KOUIS QS LYSIS LLC», ο οποίος 
είχε ετοιμάσει το σχετικό Δελτίο Ποσοτήτων. 
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Το αναθεωρημένο εκτιμώμενο κόστος του διαγωνισμού ανέρχεται σε €276.014,16 μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. Το προηγούμενο κόστος ήταν €150.000 μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. 

 
Ο Δήμαρχος εξέφρασε τον προβληματισμό του σε σχέση με την άμεση προώθηση του 
συγκεκριμένου έργου, ενόψει άλλων έργων τα οποία βρίσκονται σε τροχιά εξέλιξης, σε 
συνάρτηση και με την επιβάρυνση των οικονομικών του Δήμου με μια τόσο μεγάλη δαπάνη.  
 
Περαιτέρω, ο Δήμαρχος επεσήμανε ότι μια ενδεχόμενη προκήρυξη προσφοράς σ’ αυτό το 
στάδιο θα προκαλέσει καθυστέρηση και προβλήματα στη λειτουργία του Πάρκου την επικείμενη 
καλοκαιρινή περίοδο. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του 

διαγωνισμού και τη διευθέτηση για έναρξη του έργου για την 
«Αναβάθμιση αναψυκτηρίου και μετατροπή του σε καφετέρια, που 
βρίσκεται στον χώρο του Κωνσταντίνειου Πάρκου στον Δήμο Αθηένου 
– Φάση Γ’», αρχές Νοεμβρίου 2025 και αφού ολοκληρωθεί η επόμενη 
περίοδος ενοικίασης της καντίνας στο Κωνσταντίνειο Δημοτικό Πάρκο, 
με μέγιστο εκτιμώμενο κόστος σε €220.000 συν Φ.Π.Α., ώστε να μην 
επιβαρυνθεί σημαντικά ο Προϋπολογισμός του Δήμου του 2025. 

 
2) Αρ. Θέματος 8/2025. 
 
Θέμα:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με την τοποθέτηση καμερών 

ασφαλείας περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, ενόψει 
περιστατικών βανδαλισμού και καταστροφών. 

 
Το πιο πάνω θέμα εξετάστηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση του Συμβουλίου Προσφορών με 
αρ. θέματος 6.1/2025 και επανέρχεται για συζήτηση και λήψη απόφασης. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη για την απόφαση που έλαβε 
το Συμβούλιο Προσφορών στην προηγούμενη συνεδρίασή του, η οποία παρουσιάζεται πιο 
κάτω για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου αποφάσισε όπως ληφθούν 
νέες προσφορές από τις δύο πιο πάνω Εταιρείες, έτσι ώστε η 
τοποθέτηση καμερών ασφαλείας να γίνει περιμετρικά του 
Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, με τρόπο που να καλύπτεται 
και η πίσω πλευρά του κτιρίου και να δοθούν μόνο για έγχρωμη 
λήψη.  

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι λήφθηκαν νέες προσφορές για έγχρωμες κάμερες που 
καλύπτουν και το πίσω μέρος του κτιρίου, αντίγραφο των οποίων αποστάλθηκαν στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Οι δύο προσφορές παρουσιάζονται ως πιο κάτω: 
 

Α/Α ΟΝΟΜΑ ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ Έγχρωμη λήψη 

1/2 LT SECURITY SYSTEMS  €2.135,00 συν Φ.Π.Α. 
2/2 SENTINEL SECURITY SYSTEMS €2.016,80 συν Φ.Π.Α. 

 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 



Σελίδα 6 από 49 

 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού εξέτασε τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της προσφοράς στον  χαμηλότερο 
προσφοροδότη, δηλαδή την Εταιρεία «SENTINEL SECURITY 
SYSTEMS», για την τοποθέτηση καμερών ασφαλείας με έγχρωμη λήψη, 
περιμετρικά του Καλλινίκειου Δημοτικού Μεγάρου, με τρόπο που να 
καλύπτεται και η πίσω πλευρά του κτιρίου, για το συνολικό ποσό των 
€2.016,80 συν Φ.Π.Α. 

 
3) Αρ. Θέματος 9/2025. 
 
Θέμα:   Έγκριση των εγγράφων προκήρυξης διαγωνισμού για αγορά 

υπηρεσιών εσωτερικού ελέγχου στον Δήμο Αθηένου. 
 
Το θέμα εξετάστηκε σε προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ημερομηνίας 
24/10/2024 με αρ. θέματος 76/2024. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, υπενθύμισε τα μέλη για την απόφαση που έλαβε 
το Δημοτικό Συμβούλιο, η οποία παρουσιάζεται αυτούσια πιο κάτω, για εύκολη αναφορά:  
 

Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε τα πιο 
πάνω, ομόφωνα έλαβε απόφαση για την ετοιμασία 
των εγγράφων διαγωνισμού για την προκήρυξη 
προσφορών σε σχέση με την «Αγορά υπηρεσιών 
εσωτερικού ελέγχου στον Δήμο Αθηένου». Για 
σκοπούς ετοιμασίας των εγγράφων, θα ζητηθεί η 
συμβολή του Τμήματος Εσωτερικού Ελέγχου του 
Κράτους. 

 
Τα έγγραφα διαγωνισμού ετοιμάστηκαν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου και 
αποστάλθηκαν στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου με την Ημερήσια Διάταξη για 
μελέτη και υποβολή απόψεων και εισηγήσεων. Χρειάζονται βελτιώσεις, οι οποίες θα γίνουν 
πριν την προκήρυξη. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε από τα μέλη να υποβάλουν τυχόν απόψεις και να τοποθετηθούν επί των 
όρων του διαγωνισμού.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού με αρ. 3/2025 σε 
σχέση με την «Παροχή υπηρεσιών εσωτερικού ελέγχου για τον Δήμο 
Αθηένου», με ανοικτή διαδικασία προσφορών μέσω του Ηλεκτρονικού 
Συστήματος Σύναψης Συμβάσεων (eProcurement), αφού γίνουν οι 
απαραίτητες αλλαγές στα έγγραφα και εγκριθούν από τον Δήμαρχο. Η 
εκτιμώμενη αξία διαγωνισμού θα είναι για το ποσό των €45.000 συν 
Φ.Π.Α., με διάρκεια εκτέλεσης της Σύμβασης τριάντα έξι (36) μήνες από 
την ημερομηνία έναρξης της υλοποίησης της Σύμβασης.  

 
4) Αρ. Θέματος 10/2025. 

 
Θέμα:  Διάφορα.  
 
10.1/2025:  Λήψη απόφασης για προκήρυξη του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας του 
Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου Αθηένου. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ενημέρωσε τα μέλη για την ανάγκη προκήρυξης 
διαγωνισμού για την παροχή υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας του 
Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου Αθηένου και την έναρξη λειτουργίας για την εξυπηρέτηση 
του Πάρκου, ως τον προηγούμενο χρόνο. 
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Τα έγγραφα διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου και θα 
αφορούν περίοδο ενοικιάσεως από 1/5/2025 – 31/10/2025. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού αρ. 6/2025 για 
την «Παροχή υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας του 
Κωνσταντίνειου Δημοτικού Πάρκου Αθηένου», με συνοπτική διαδικασία 
υποβολής προσφορών. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την 
Υπηρεσία του Δήμου. Σχετική πρόσκληση υποβολής προσφορών θα 
διανεμηθεί στην Αθηένου και στο Αβδελλερό από πόρτα σε πόρτα και 
θα αναρτηθεί στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου. Η 
εκτιμώμενη αξία διαγωνισμού θα είναι για το ποσό των €1.500 μηνιαίως, 
μη συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. και η διάρκεια της Σύμβασης θα είναι 
για περίοδο έξι (6) μηνών, δηλαδή από 1/5/2025 – 31/10/2025.  

 
10.2/2025:  Λήψη απόφασης για προκήρυξη του διαγωνισμού για παροχή 

υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας στη «Μέση του 
Πουθενά» στο Αβδελλερό. 

 
Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, κ. Θεόδωρος Δημητριάδης, αναφέρθηκε στην αναγκαιότητα 
προκήρυξης προσφορών για την ενοικίαση της καντίνας/ του αναψυκτηρίου «Μέση Του 
Πουθενά» στο Αβδελλερό.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού πληροφόρησε τα μέλη ότι το μηνιαίο ποσό Σύμβασης που 
καταβάλλει σήμερα ο Ανάδοχος στο Δημοτικό Διαμέρισμα Αβδελλερού ανέρχεται σε €305 
μηνιαίως, με την υποχρέωση από τον Ανάδοχο της εξόφλησης των τιμολογίων κατανάλωσης 
ηλεκτρικού ρεύματος τόσο για τις εγκαταστάσεις της καντίνας όσο και για το πάρκο και τα 
γήπεδα, καθώς και των τελών υδατοπρομήθειας. 
 
Ο Δήμαρχος Αθηένου ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του διαγωνισμού για την «Παροχή 
υπηρεσιών για την εκμετάλλευση / χρήση της καντίνας στη «Μέση του 
Πουθενά» στο Αβδελλερό, με συνοπτική διαδικασία υποβολής 
προσφορών. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία 
του Δήμου. Σχετική πρόσκληση υποβολής προσφορών θα αναρτηθεί 
στην ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου και θα σταλούν sms τόσο 
στην Αθηένου όσο και στο Αβδελλερό. Η εκτιμώμενη αξία διαγωνισμού 
θα είναι για το ποσό των €500 μηνιαίως, μη συμπεριλαμβανομένου 
Φ.Π.Α. και η διάρκεια της Σύμβασης θα είναι για περίοδο δύο (2) συν 
ένα (1) έτος, δηλαδή από 4/5/2025 – 4/5/2027, συν ένα (1) έτος.  

 
Σημείωση:  Ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού ανέφερε ότι ο ηλεκτρικός και άλλος εξοπλισμός 
του αναψυκτηρίου ανήκει στον υφιστάμενο ενοικιαστή και σε περίπτωση αποχώρησής του θα 
πρέπει να απασχολήσει τον Δήμο η εξασφάλιση νέου αναγκαίου εξοπλισμού. 
 
Το θέμα θα διερευνηθεί σε συνεργασία με τη Δημοτικό Γραμματέα και ανάλογα θα περιληφθεί 
στους όρους του νέου διαγωνισμού σχετική πρόνοια για το θέμα του εξοπλισμού. 
 
10.3/2025:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με την «Παροχή υπηρεσιών 

για την «Εγκατάσταση και σύνδεση με ηλεκτρονική εφαρμογή του 
σταθμού επαναφόρτισης ηλεκτρικών αυτοκινήτων». 
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Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι μετά από απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου ημερομηνίας 13/1/2025 για προκήρυξη του εν λόγω διαγωνισμού, 
η Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου Αθηένου ετοίμασε τα έγγραφα προσφοράς, στα οποία 
περιλήφθηκαν προδιαγραφές και βασικές ζητούμενες λεπτομέρειες. 
 
Ο Δήμος απευθύνθηκε και απέστειλε ηλεκτρονικά τα έγγραφα προσφοράς στους ακόλουθους, 
που δραστηριοποιούνται στον σχετικό τομέα: 
α. Εταιρεία «EV POWER LTD». 
β. Εταιρεία «PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC LTD». 
 
Υποβλήθηκε μόνον μια προσφορά από την Εταιρεία «PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC 
LTD». 
 
Μετά από έλεγχο της μοναδικής υποβληθείσας προσφοράς δε διαπιστώθηκε καμιά απόκλιση 
από τα αναγκαία έγγραφα που ζητήθηκαν και ως εκ τούτου η Επιτροπή Αξιολόγησης 
αποφάσισε όπως προχωρήσει με την αξιολόγηση της οικονομικής προσφοράς. 
 
Η Επιτροπή Αξιολόγησης προχώρησε σε έλεγχο της μοναδικής υποβληθείσας  οικονομικής 
προσφοράς, η οποία παρουσιάζεται κατωτέρω: 
 

Α/Α ΟΝΟΜΑ 
ΠΡΟΣΦΕΡΟΝΤΑ 

 

ΠΟΣΟ ΧΩΡΙΣ Φ.Π.Α. (€) 

  ΓΙΑ ΚΑΘΕ ΣΗΜΕΙΟ 
ΦΟΡΤΙΣΗΣ (Ο 

ΕΓΚΑΤΕΣΤΗΜΕΝΟΣ 
ΦΟΡΤΙΣΤΗΣ ΕΧΕΙ ΔΥΟ 

ΣΗΜΕΙΑ ΦΟΡΤΙΣΗΣ) 

ΠΟΣΟΣΤΟ ΕΠΙ 
ΤΗΣ 

ΣΥΝΟΛΙΚΗΣ 
ΚΑΤΑΝΑΛΩΣΗΣ 

ΗΛΕΚΤΡΙΚΟΥ 
ΡΕΥΜΑΤΟΣ 

SIM 
CARD 

1/1 PETROLINA 
(HOLDINGS) PUBLIC 
LTD 

€ 7 / ανά σημείο, σύνολο 
€14/μήνα 

8% € 7 / μήνα 
* 

Σημ.: *Η εταιρεία «PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC LTD», αναφέρει στην προσφορά της, 
ως επιλογή, όπως ο Δήμος Αθηένου προχωρήσει σε αγορά sim card. Στη περίπτωση που 
αποφασισθεί αυτή η επιλογή, δεν θα γίνεται οποιαδήποτε χρέωση από την εταιρεία 
«PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC LTD» και ο Δήμος Αθηένου θα πρέπει να πληρώνει 
απευθείας τη Cyta.   
 
Η  εισήγηση της Επιτροπής Αξιολόγησης προς το Συμβούλιο Προσφορών υποβλήθηκε με την 
Έκθεση Αξιολόγησης ημερομηνίας 10/2/2025, αντίγραφο της οποίας διανεμήθηκε στα μέλη 
επιτόπου στη συνεδρίαση για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη όλα τα 

ανωτέρω και την Έκθεση Αξιολόγησης που υποβλήθηκε από την 
Επιτροπή Αξιολόγησης, ομόφωνα αποφάσισε την ανάθεση της 
σύμβασης στην εταιρεία «PETROLINA (HOLDINGS) PUBLIC LTD», για 
τα πιο κάτω ποσά: 
1.  €14 / μήνα (€7 / μήνα για κάθε σημείο φόρτισης) και  
2.  8% ποσοστό επί της κατανάλωσης για κάθε μήνα. 
Στις πιο πάνω τιμές δεν συμπεριλαμβάνεται ο ΦΠΑ.  
Επίσης, σ’ ό,τι αφορά το θέμα της εξασφάλισης ξεχωριστής sim card 
από πλευράς του Δήμου Αθηένου, αυτό θα μελετηθεί ξεχωριστά πριν τη 
σύναψη συμφωνίας. Περαιτέρω, η ανάθεση της σύμβασης θα γίνει, 
νοουμένου ότι ο επιτυχών προσφοροδότης  θα προβεί σε όλες τις 
απαιτούμενες ενέργειες που προκύπτουν από τη νομοθεσία σε σχέση 
με τη λειτουργία του σταθμού φόρτισης ηλεκτρικών αυτοκίνητων. 
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10.4/2025:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με τον διαγωνισμό αρ. 2/2025, 
για την «Προμήθεια και εγκατάσταση συστήματος μαγνητοσκόπησης 
στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, ενημέρωσε τα μέλη ότι έπειτα από την προκήρυξη 
του διαγωνισμού με αρ. 2/2025 για την «Προμήθεια και εγκατάσταση συστήματος 
μαγνητοσκόπησης στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου Αθηένου», μέχρι την τελευταία 
ημερομηνία υποβολής προσφορών και παρόλο που δόθηκε παράταση μέχρι τις 31/1/2025, δεν 
υποβλήθηκε καμιά προσφορά στο Κιβώτιο Προσφορών του Δήμου. 

 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο πάνω, 

ομόφωνα αποφάσισε την επαναπροκήρυξη του διαγωνισμού για την 
«Προμήθεια και εγκατάσταση συστήματος μαγνητοσκόπησης στην 
αίθουσα συνεδριάσεων του Δήμου Αθηένου» με τους ίδιους όρους και 
προϋποθέσεις, χωρίς καμία τροποποίηση στα έγγραφα του 
διαγωνισμού. 

 
Τα μέλη ερωτήθηκαν κατά πόσο υπάρχει οποιοδήποτε θέμα το 
οποίο θέλουν να αναφέρουν σχετικά με τα προσωπικά δεδομένα τα 
οποία τους αφορούν στα πρακτικά της εν λόγω Συνεδρίασης όπως 
παρουσιάστηκαν και δεν εγέρθηκε οποιοδήποτε θέμα. Τα μέλη του 
Δημοτικού Συμβουλίου επιβεβαίωσαν τη συγκατάθεσή τους για 
επεξεργασία των προσωπικών δεδομένων που τους αφορούν ως 
υπογράφηκε στις 10/12/2024.  

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε όλα τα 

πρακτικά που αναφέρονται στο θέμα αρ. 56/2025.  
 
 
 
2) Αρ. Θέματος 57/2025. 
 
Θέμα:  Απορρέοντα από τα πρακτικά. 
 
Πρακτικά 2ης Συνεδρίασης Δημοτικού Συμβουλίου Αθηένου που 
έγινε στις 10/2/2025. 
 
27/2025:  Συνάντηση με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Πρόεδρο του 

Επαρχιακού Οργανισμού Αυτοδιοίκησης Λάρνακας, για 
παρουσίαση, επεξηγήσεις και συζήτηση σε σχέση με την 
ανάθεση της ευθύνης ανάπτυξης και διαχείρισης του 
δικτύου ομβρίων υδάτων και της κατασκευής 
αντιπλημμυρικών έργων από τον Ε.Ο.Α.Λ. 

 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου, σε σχέση με την απόφαση που λήφθηκε για 
το πιο πάνω θέμα, ζήτησε όπως αυτή επαναδιατυπωθεί ως ακολούθως:  
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, 
λαμβάνοντας υπόψη όλα τα πιο πάνω, 
τάχθηκε υπέρ της παραχώρησης της ευθύνης 
ανάπτυξης και διαχείρισης του δικτύου 
όμβριων υδάτων και της κατασκευής 
αντιπλημμυρικών έργων για την προστασία 
των οικιστικών ζωνών του Δήμου Αθηένου, 
στον Ε.Ο.Α.Λ., νοουμένου ότι θα υποβληθεί 
από πλευράς τους το πλάνο προώθησης των 
αντιπλημμυρικών έργων στην Αθηένου, ο 
χρονικός ορίζοντας που οι δημότες θα 
επιβαρυνθούν με χρέωση, καθώς και το ύψος 
της χρέωσης και νοουμένου ότι ικανοποιηθεί 
το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου με τα πιο 
πάνω.  Ο Δήμος θα αποστείλει μέσω επίσημης 
γραπτής επιστολής την υδρολογική μελέτη, 
για να μπορέσει ο Ε.Ο.Α.Λ. να προβεί στην 
επικαιροποίησή της. Όσον αφορά την 
υποβολή του πλάνου προώθησης των 
αντιπλημμυρικών έργων στην Αθηένου, ποιά 
έργα ακριβώς θα προωθηθούν στην περιοχή 
και τον χρονικό ορίζοντα που οι δημότες θα 
επιβαρύνονται με χρέωση, το Δημοτικό 
Συμβούλιο Αθηένου θα αναμένει την 
ανταπόκριση από τον Ε.Ο.Α.Λ., σύμφωνα με 
την υπόσχεση που έχει δοθεί από τον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για να μπορέσει να 
τοποθετηθεί. Το θέμα θα επανέλθει, με σκοπό 
να συναποφασιστούν με τον Ε.Ο.Α.Λ και το 
Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου τα έργα που θα 
προωθηθούν, το πλάνο υλοποίησής τους και 
το ύψος της χρέωσης των δημοτών. 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποδέχθηκε 

την επαναδιατύπωση της απόφασης στο θέμα αρ. 
27/2025 που εξετάστηκε στα πρακτικά της 2ης 
Συνεδρίασης που έγινε στις 10/2/2025, ως καταγράφεται 
ανωτέρω. 

 
Πρακτικά 2ης Συνεδρίασης Τεχνικής Επιτροπής που έγινε στις 
10/2/2025.  
 
4)  Εξέταση επιστολής της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με ημερομηνία παραλαβής 
17/2/2025, σε σχέση με την απόφαση για αποκοπή δέντρου στην 
οικία της.  
 



Σελίδα 11 από 49 

Ο Δήμαρχος αποχώρησε από την Αίθουσα συνεδριάσεων λόγω 1ου  
βαθμού συγγένειας με αναφερόμενο πρόσωπο στο πιο πάνω θέμα και 
της συνεδρίασης προήδρευσε ο κ. Αντώνης Τουλούπης, Αντιδήμαρχος 
Αθηένου. 
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου έκανε αναφορά στο περιεχόμενο της επιστολής 
που λήφθηκε στον Δήμο από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ με ημερομηνία 
παραλαβής 17/2/2025, σε σχέση με την απόφαση για αποκοπή δέντρου 
στην οικία της. 
 
Αντίγραφο της επιστολής αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι αυτόδηλο.  
 
Ο Αντιδήμαρχος Αθηένου ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, με την απουσία του 

Δημάρχου Αθηένου, ομόφωνα αποφάσισε όπως η 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ καλεστεί να παραστεί στην επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου για να 
παρουσιάσει τις θέσεις της επί του θέματος.  

 
 
 
3) Αρ. Θέματος 58/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση των πρακτικών των Δημοτικών Επιτροπών. 
 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στα πιο κάτω πρακτικά, τα οποία αποστάληκαν 
ηλεκτρονικά και ταχυδρομικά ανάλογα στα μέλη στις 7/3/2025 και 
10/3/2025, πριν τη διεξαγωγή της παρούσας συνεδρίασης για μελέτη και 
τυχόν παρατηρήσεις.  
 
α.   Συνεδρίαση Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού που έγινε 

στις 10/12/2024. 
β. Συνεδρίαση Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού που έγινε 

στις 13/1/2025. 
γ. Συνεδρίαση Επιτροπής Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού που έγινε 

στις 13/2/2025. 
δ.  1η Συνεδρίαση Επιτροπής Αθλητισμού του Δήμου Αθηένου για το 

2025 που έγινε στις 27/1/2025 (παραπέμφθηκε από την 
προηγούμενη συνεδρίαση). 

ε. 1η Συνεδρίαση Επιτροπής Τεχνολογίας και Ψηφιακής Μεταρρύθμισης 
του Δήμου Αθηένου για το 2025 που έγινε στις 24/2/2025. 
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ΠΡΑΚΤΙΚΑ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ ΑΒΔΕΛΛΕΡΟΥ 2025  
ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ ΣΤΙΣ 10/12/2024 ΚΑΙ ΩΡΑ 6:30Μ.Μ. 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Πρόεδρος 
 2. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Επιτροπής / Μέλος Δ.Σ. Αθηένου 
 3. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
 4. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
   
ΑΠΩΝ:  5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 

 
Στην αρχή της συνεδρίασης έγινε από τον Αντιδήμαρχο αναφορά των προβλημάτων και των 
διαφόρων θεμάτων που απασχολούν το Δημοτικό Διαμέρισμα, ως και τον τρόπο επίλυσής 
τους.  
 
1. Χριστουγεννιάτικος στολισμός της Πλατείας και των δρόμων του Διαμερίσματος. 

Αναμένεται σύντομα από Αθηένου τηλεσκοπικό μηχάνημα για ανάρτηση «ηλεκτρικών 
ευχών» στους πασσάλους, αλλά και το συνεργείο τεχνικών για τοποθέτηση του 
χριστουγεννιάτικου στολισμού. 
 

2. Καθορίστηκε η 29/12/2024, ημέρα Κυριακή και ώρα 12:00 το μεσημέρι, ως η μέρα 
χριστουγεννιάτικης εκδήλωσης του Διαμερίσματος. Το πρόγραμμα θα περιλαμβάνει:  

      α) Κόψιμο Βασιλόπιττας. 
β) Πρόσκληση της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για να απασχολήσει τα μικρά παιδιά με παιχνίδια, 
ζωγραφιές και μουσική. 
γ) Συνεργάτης Dj του Αβδελλερού θα συνοδεύσει την όλη εκδήλωση με χριστουγεννιάτικη 
και άλλη μουσική. 
Στο τέλος θα προσφερθεί γεύμα σε όλους τους γονείς που θα παρευρεθούν στην 
εκδήλωση.    
Προσκαλεσμένος της εκδήλωσης θα είναι και ο Δήμαρχος Αθηένου κ. Κυριάκος Καρεκλάς. 
 

3. Επιβάλλεται άμεσα η χρησιμοποίηση του πυροσβεστικού οχήματος του Αβδελλερού για 
ψέκασμα των πεύκων και καταπολέμηση της κάμπης των πεύκων. Ήδη υπάρχει 
καθυστέρηση. 
 

4. Ανάγκη άμεσης συντήρησης του πάρκου «ΑΘΛΗΣΗ & ΨΥΧΑΓΩΓΙΑ». Δηλαδή 
αντικατάσταση απωλειών στα φυτά του χώρου. Κλάδεμα εποχιακό, το οποίο έχει ήδη 
καθυστερήσει. Επίσης να ενεργοποιηθεί το αυτόματο σύστημα ποτίσματος. 

 
5. Επειδή είμαστε δέκτες της ανησυχίας των κατοίκων λόγω της καθυστέρησης αποστολής 

της φορολογίας, ζητούμε από τον Δήμο Αθηένου όπως επισπεύσει την ετοιμασία της 
φορολογίας και αποστολή των τιμολογίων στους φορολογούμενους. 

 
 
 

6. Ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ο οποίος ανέλαβε ως τοπογράφος την προετοιμασία της διαδικασίας 
εγγραφής των αγροτικών δρόμων, μας ανακοίνωσε ότι προχωρεί τις εργασίες του 
κανονικά.  

 
7. Ανακοινώθηκε ο διορισμός της Δημοτικής Κοινωνικής Λειτουργού. Εξηγήθηκαν στα μέλη 

τα καθήκοντά της και η δυνατότητα που έχει το κάθε μέλος της Επιτροπής του 
Διαμερίσματος για επικοινωνία και ζήτηση βοήθειας.  

 
ΠΡΑΚΤΙΚΑ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΗΣ 

ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ ΑΒΔΕΛΛΕΡΟΥ 2025  
ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ ΣΤΙΣ 13/1/2025 ΚΑΙ ΩΡΑ 7:00Μ.Μ. 

 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Καρεκλάς Κυριάκος Δήμαρχος Αθηένου, Πρόεδρος 
 2. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού 
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 3. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Επιτροπής / Μέλος Δ.Σ. Αθηένου 
 4. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
 5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
   
ΑΠΩΝ:  6. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 

 
Στην αρχή της συνεδρίασης ο Αντιδήμαρχος Αβδελλερού καλωσόρισε τον Δήμαρχο Αθηένου 
κ. Κυριάκο Καρεκλά και τον ευχαρίστησε για το ενδιαφέρον του για τα προβλήματα του 
Αβδελλερού.  
 
Σε απάντηση ο Δήμαρχος εξέφρασε τη χαρά του για την παρουσία του στη συνεδρίαση του 
Συμβουλίου του Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού και υποσχέθηκε ότι θα φροντίζει, σε 
συνεργασία με τον Αντιδήμαρχο, στην επίλυση των προβλημάτων του Αβδελλερού.  
 
Στη συνέχεια ο Αντιδήμαρχος έθεσε τα εξής θέματα προς συζήτηση και προώθηση για λύση. 
 
1. Καθαριότητα χωριού και μάζεμα ανακυκλώσιμων υλικών που ρίχνονται από τους οδηγούς 

των διερχομένων αυτοκινήτων. Επίσης, μάζεμα σκουπιδιών από πάρκα και αντικατάσταση 
επικίνδυνων φθαρμένων παιχνιδιών. 
 

2. Τονίστηκε η ανάγκη να γίνει επικοινωνία με τον Ε.Ο.Α.Λ. για να ανταποκρίνεται πιο σύντομα 
στις κλήσεις για επιδιόρθωση διαρροών. 

 
3. Στο πάρκο «ΑΘΛΗΣΗ & ΨΥΧΑΓΩΓΙΑ» χρειάζεται άμεσα να γίνουν οι εξής εργασίες: α) 

αντικατάσταση απωλειών φυτών, β) κλάδεμα θάμνων και δέντρων, γ) ψέκασμα φυτών για 
καταπολέμηση ασθενειών, δ) αποκατάσταση φθορών και ιδιαίτερα στο σύστημα ποτισμού. 

 
4. Καθάρισμα περιβάλλοντα χώρου των κτιρίων του Δημοτικού Διαμερίσματος. 

 
5. Ο χώρος του Αγιάσματος, ο οποίος είναι ο μόνος επισκέψιμος χώρος στο Αβδελλερό, 

χρειάζεται τοπιοτέχνηση, καθαριότητα και πιο πολύ πράσινο. Το Κοινοτικό Συμβούλιο 
Αβδελλερού, από τον πρώτο χρόνο εκλογής του το 2017 άρχισε τη δεντροφύτευση του 
λόφου με ταυτόχρονη άρδευσή των δέντρων. 

 
6. Περίφραξη του δημόσιου χώρου στάθμευσης δίπλα από την εκκλησία και τοποθέτηση 

φωτιστικού από led.  
 

7. Προώθηση της ωρίμανσης των αναπτυξιακών έργων του Αβδελλερού, για να καταστεί 
δυνατή η έναρξη διαδικασίας υλοποίησης τους. 

 
8. Λόγω έντονης ζήτησης οικοπέδων από δικαιούχους – μετρίου και χαμηλού εισοδήματος – 

για ανέγερση κατοικίας στο Αβδελλερό, ζητείται η βοήθεια του Δημάρχου για προώθηση του 
αιτήματος στο Υπουργείο Εσωτερικών για προετοιμασία χώρου και δημιουργία νέων 
οικοπέδων. 

 
Ο Δήμαρχος υποσχέθηκε να προωθήσει την ικανοποίηση των αιτημάτων του Δημοτικού 
Διαμερίσματος.  
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΗΣ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΟΣ ΑΒΔΕΛΛΕΡΟΥ 2025  

ΠΟΥ ΕΓΙΝΕ ΣΤΙΣ 13/2/2025 ΚΑΙ ΩΡΑ 6:30Μ.Μ. 
 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:  1. Δημητριάδης Θεόδωρος Αντιδήμαρχος Αβδελλερού, Πρόεδρος 
 2. Παπαζαχαρίου Κωνσταντίνα Μέλος Επιτροπής / Μέλος Δ.Σ. Αθηένου 
 3. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
 4. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 
   
ΑΠΩΝ:  5. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ Μέλος Επιτροπής 

 
Αφού ο Αντιδήμαρχος καλωσόρισε τα μέλη, η Επιτροπή προχώρησε στη συζήτηση των πιο 
κάτω θεμάτων:  
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1. Δεντροφύτευση: Τονίστηκε η ανάγκη συμμετοχής όσον το δυνατό περισσότερων κατοίκων 
στη φύτευση δενδρυλλίων στον λόφο του Αγιάσματος, για να ομορφύνει ο μόνος επισκέψιμος 
χώρος στο Αβδελλερό. 
 
2. Αναφέρθηκε η συμμετοχή του Δήμου με προσωπικό στα κλαδέματα, αλλά και στην 
καθαριότητα των πάρκων, για να είναι έτοιμα την άνοιξη που θα χρησιμοποιούνται πιο πολύ 
από τους κατοίκους. 
 
3. Με τη βοήθεια της Τεχνικής Υπηρεσίας του Δήμου Αθηένου να τοποθετήσουμε αριθμούς στα 
26 νέα οικόπεδα που δημιουργήθηκαν στο Αβδελλερό, για να διευκολύνουμε τον Ε.Ο.Α.Λ. για 
σύνδεση των νέων κατοικιών με την ύδρευση.  
 
4.   Τα οργανωμένα σύνολα του Αβδελλερού αποφάσισαν την παροχή προγεύματος στα μικρά 
παιδιά και τους γονείς του την Κυριακή 23/2/2025 και ώρα 10:00π.μ., μετά τη Θεία Λειτουργία. 
 
5.Ενημερώθηκαν τα μέλη ότι άρχισε η διαδικασία ζήτησης προσφορών για ενοικίαση του snack-
bar στον χώρο «ΑΘΛΗΣΗ & ΨΥΧΑΓΩΓΙΑ». 
 
6. Αναβλήθηκε η συζήτηση που θα γινόταν στην Πολεοδομία για επέκταση των πολεοδομικών 
ζωνών. Δικαιολογία το νέο νομικό καθεστώς των κοινοτήτων που εντάχθηκαν σε Δήμους με τη 
μεταρρύθμιση της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Οι πρώην Κοινότητες όμως τονίσαμε ότι επείγει η 
προώθηση του θέματος επέκτασης των πολεοδομικών τους ζωνών, γιατί η τυχόν συμπερίληψη 
στις πολεοδομικές ζώνες των δήμων θα έχει ως συνέπεια μεγάλη καθυστέρηση.  
 
7. Ενημερώθηκε η Επιτροπή ότι συζητήθηκε στο Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου η προετοιμασία 
μελέτης για ανέγερση Αίθουσας Πολλαπλής Χρήσεως στον χώρο που παραχωρήθηκε από την 
Κυβέρνηση και ήδη καταβάλλεται ετήσιο τέλος €500,00. Η μη αξιοποίηση του χώρου θα έχει 
ως συνέπεια την αποστέρησή μας από τον χώρο.  
 
8. Τονίστηκε η ανάγκη καθαρισμού της Πλατείας. Ο διαχειριστής του Καφενείου, λόγω 
προσωπικών προβλημάτων υγείας, αδυνατεί να ικανοποιεί τους όρους. Επείγει η επανεξέταση 
των όρων λειτουργίας του Καφενείου. Επίσης λόγω πολύ συχνής χρήσης του χώρου του 
παλαιού Δημοτικού Σχολείου από διάφορες ομάδες (κατηχητικό, γυμναστική, χορός) 
επιβάλλεται η καθαριότητα του χώρου κάθε 15 μέρες.  
 
9. Τονίστηκε η ανάγκη ζήτησης βοήθειας από τον Δήμαρχο Αθηένου για προώθηση των εξής 
θεμάτων:  
α) Κτηνοτροφική Περιοχή. 
β) Ανάπλαση του πυρήνα του Αβδελλερού. 
γ) Εξωραϊσμός του ποταμού.    
 
 

Πρακτικά Συνεδρίας Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας Δήμου Αθηένου 
 
Η Συνεδρία άρχισε στις 27/01/2025 η ώρα 19:00 και τελείωσε στις 20:30 

 
Παρόντες: 
Αντρέας Καϊλάς (Πρόεδρος 
Επιτροπής) ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
Μιχάλης 
Μιχαήλ 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ  
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
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1ον Θέμα: Γήπεδα Padel 
Έγινε εισήγηση για να κατασκευαστούν δυο γήπεδα Padel εντός του Δήμου Αθηένου. 
Ο κ. Αντρέα Καϊλάς εισηγήθηκε τα γήπεδα αυτά να γίνουν στον χώρο δίπλα από τον 
παιδότοπο της ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. Στο χώρο αυτό υπάρχει γήπεδο ποδοσφαίρου με πλαστικό 
χλοοτάπητα ο οποίος έχει καταστραφεί. 
Η επιτροπή έλαβε ομόφωνη απόφαση όπως το θέμα παραπεμφθεί στο Συμβούλιο του Δήμου 
για έγκριση. 

 
2ον Θέμα: Ημέρα Ποδηλασίας 
 
Ο κ. Αντρέας Καϊλάς ενημέρωσε ότι έγινε εισήγηση από την αντίστοιχη επιτροπή του Δήμου 
Λάρνακας όπως την ημέρα ποδηλασίας διεξαχθεί ποδηλασία με αφετηρία στον Δήμο Αθηένου 
και τερματισμό στις Φοινικούδες Λάρνακας. 

 
Ο κ. Μ. Μιχαήλ εισηγήθηκε όπως καθιερωθεί και να γίνεται κάθε χρόνο και ακόμα και με 
αντίθετη πορεία. 

 
Ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ εισηγήθηκε όπως γίνει και γύρος Αθηένου ή της Λάρνακας. 

 
Ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ εισηγήθηκε να γίνει κοινή επιτροπή με τον Δήμο Λάρνακας και να 
εξεταστεί από κοινού η διαδρομή. 

 
Μέλη της υποεπιτροπής αυτής εισηγηθήκαμε να είναι οι κύριοι Α. Καϊλάς, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 
και να ζητήσουμε και την συμμετοχή του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 
 

3ον Θέμα: Συνάντηση Δημάρχου με τον Πρόεδρο του ΚΟΑ 
 
Έγινε εισήγηση όπως ο Δήμαρχος ζητήσει από τον Πρόεδρο του ΚΟΑ την οικονομική στήριξη 
για ανέγερση νέου γηπέδου ποδοσφαίρου με τέσσερα βοηθητικά γήπεδα ούτος ώστε να 
εξυπηρετηθούν οι ανάγκες των ποδοσφαιριστών της Αθηένου. 

 
Έγινε εισήγηση για ανεύρεση γης προς το Αβδελλερό ούτος ώστε να εξυπηρετεί και τα 
γειτονικά χωριά. 

4ον Θέμα: Αίτημα Ακαδημιών Αθηένου 
 
Έγινε αίτημα από τις Ακαδημίες Αθηένου όπως τεθούν κάτω από την αιγίδα του Δήμου 
Αθηένου. 

 
Ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ εισηγήθηκε να κοιτάξουμε παλιά πρακτικά ή και συνεδρίες καθότι όταν 
ιδρύθηκαν οι Ακαδημίες Αθηένου ήταν κάτω από την αιγίδα του Δήμου Αθηένου και με 
πρόεδρο των Ακαδημιών τον εκάστοτε Δήμαρχο. 

 
Ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ανάφερε ότι οι Ακαδημίες πρέπει να παραμείνουν μακριά από Κόμματα 
και Σωματεία. Πρέπει να εκφράζουν όλους τους Δημότες της Αθηένου. 

 
Ο κ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ εισηγήθηκε όπως ο Πρόεδρος των Ακαδημιών Αθηένου να είναι ο 
εκάστοτε πρόεδρος της Επιτροπής Αθλητισμού του Δήμου. 

 
Ο κ. Μ. Μιχαήλ ανάφερε ότι δεν μπορεί να εκφράσει άποψη για το θέμα καθώς χρειάζεται 
χρόνο για να το μελετήσει. 

 
Οι υπόλοιποι συμφώνησαν όπως το θέμα πάει στο Συμβούλιο του Δήμου για έγκριση. 

 
 
 

Επιτροπή Τεχνολογίας και Ψηφιακής Μεταρρύθμισης 
Γενικές πληροφορίες 
Συνάντηση: 2η 
24 Φεβρουαρίου 2025, 7:00 μ.μ. 
Αίθουσα συνεδριάσεων Δήμου Αθηένου 
Ατζέντα 
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1. Συζήτηση για αγορά τεχνολογικού εξοπλισμού εξωτερικού χώρου για προβολή 
πληροφοριών προς επισκέπτες και δημότες.  

2. Ενημέρωση από τον κ. Μιχάλη Στυλιανίδη για την έρευνα που έκανε σχετικά με την 
ιστοσελίδα του Δήμου Αθηένου και συζήτηση τρόπων αναβάθμισης της ιστοσελίδας.  

3. Συζήτηση για αγορά υπηρεσιών επικοινωνίας και διαχείρισης των μέσων κοινωνικής 
δικτύωσης του Δήμου Αθηένου. 

4. Συζήτηση επί της παρουσίασης της στρατηγικής για τεχνολογία και ψηφιακή 
μεταρρύθμιση του Δήμου Αθηένου. 

5. Συζήτηση και απόφαση για να γίνουν επαφές με οργανισμούς σε θέματα τεχνολογία 
για την ανάπτυξη συνεργασιών και προτάσεων. 

 
Παρόντες: 

● Δημήτρης Κουζαπάς 
● ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ  
● Πανίκος Κουρσάρης 
● ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ  
● Μιχάλης Στυλιανίδης 

 
Συζήτηση και εισηγήσεις 
Θέμα 1: Συζήτηση για αγορά τεχνολογικού εξοπλισμού εξωτερικού χώρου για προβολή 
πληροφοριών προς επισκέπτες και δημότες. 

● Είναι χρήσιμο να εγκατασταθούν τέτοιες οθόνες. Θα μπορούν να μεταφέρουν 
πληροφορίες για επισκέπτες, ανακοινώσεις, θέματα του Δήμου, διαφημίσεις (π.χ., 
διαφημίσεις τοπικών επιχειρήσεων για επισκέπτες). 

● Οι οθόνες θα μπορούσαν να εγκατασταθούν στους εξής χώρους: αμφιθεατρική 
αίθουσα, Πάρκο, Καλλινείκιο Δημοτικό Μέγαρο, Πλατεία Εκκλησιών, Δημοτική Στέγη, 
κινητή οθόνη. 

● Ανάλογα με το πού θα εγκατασταθούν και σε ποιο κοινό θα απευθύνονται (δημότες ή 
επισκέπτες), οι οθόνες μπορεί να είναι διαδραστικές. 

● Την επιτροπή απασχόλησε και το θέμα της ασφάλειας των οθονών από τυχόν 
βανδαλισμούς. Μπορεί να εγκατασταθούν σε ύψος, καθώς και να μπουν σε τοποθεσία 
που παρακολουθείται από σύστημα παρακολούθησης. 

● Προϋπολογισμός: P3 εξωτερικού χώρου €1.400 το μέτρο + εγκατάσταση. Δεν έχουμε 
στοιχεία για διαδραστικά πάνελ καθώς και την εγκατάστασή τους σε εξωτερικό χώρο. 
 

● Εισήγηση προς Δ.Σ.: Να γίνει έρευνα αγοράς και εφόσον ο προϋπολογισμός το 
επιτρέπει να αγοραστούν και να εγκατασταθούν πιλοτικά 2 οθόνες. Η μια έξω από τη 
νέα αμφιθεατρική αίθουσα που θα στοχεύει τους δημότες και κυρίως τους γονείς που 
περιμένουν έξω από το Δημοτικό Σχολείο. Η δεύτερη έξω από το Καλλινίκειο Μέγαρο 
και να στοχεύει δημότες και επισκέπτες που έρχονται στις ταβέρνες της Αθηένου. 

 
Θέμα 2: Ενημέρωση από τον κ. Μιχάλη Στυλιανίδη για την έρευνα που έκανε σχετικά με 
την ιστοσελίδα του Δήμου Αθηένου και συζήτηση τρόπων αναβάθμισης της 
ιστοσελίδας. 

● Έγινε ενημέρωση από τον κ. Μιχάλη Στυλιανίδη. 
● Η εταιρεία NetInfo είναι οι διαχειριστές της ιστοσελίδας. 
● Η ιστοσελίδα χρησιμοποιεί τεχνολογία Wordpress που δεν είναι ικανοποιητική 

τεχνολογία μιας ιστοσελίδας για ένα οργανισμό όπως ο Δήμος Αθηένου. 
● Το αγγλικό version δεν αναβαθμίζεται. 
● Η ιστοσελίδα έχει πάρα πολλές πληροφορίες που σε συνδυασμό με την έλλειψη 

οργάνωσης της ιστοσελίδας κάνουν τη σελίδα δύσχρηστη και καθηλώνουν τον χρήστη. 
● Υπάρχουν πολλές πληροφορίες που είναι χρονικά και πρέπει να αφαιρεθούν.  
● Η έκδοση της ιστοσελίδας για κινητές εφαρμογές παρουσιάζει αρκετά προβλήματα. 

 
● Εισηγήσεις: 

○ Να γίνει νέα ιστοσελίδα με τη χρήση κατάλληλης τεχνολογίας. 
○ Να μπει μέσα στις απαιτήσεις για τη νέα ιστοσελίδα: να γίνει εύχρηστο user 

interface, να οργανωθεί σωστά το περιεχόμενο και η πληροφορία της 
ιστοσελίδας, να γίνει ενσωμάτωση των social media του Δήμου. 
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Θέμα 3: Συζήτηση για αγορά υπηρεσιών επικοινωνίας και διαχείρισης των μέσων 
κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου Αθηένου. 

● Μελέτη των εσωτερικών σημειωμάτων του Απρίλη του 2023.  
 

● Σχόλια  
○ 2 αναρτήσεις την εβδομάδα είναι λίγες. Χρειαζόμαστε καθημερινές αναρτήσεις. 
○ Instagram να έχει διαφορετικό προφίλ από το Facebook. 
○ Αναβάθμιση καναλιού του Youtube. 
○ Mini-branding με communication material το οποίο να αναβαθμίζεται κάθε λίγο 

καιρό. 
○ Να μιλήσουμε με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ για να ξεκαθαρίσουμε κατά πόσο 

μπορούν να αναβαθμιστούν και με ποιο κόστος τα παραπάνω σχόλια. 
 

● Εισηγήσεις: 
○ Αγορά υπηρεσιών για επικοινωνία και διαχείρισης των μέσων κοινωνικής 

δικτύωσης του Δήμου Αθηένου. 
○ Σεμινάριο για ψηφιακό μετασχηματισμό του οργανισμού μας - (link). 

 
Θέμα 4: Συζήτηση επί της παρουσίασης της στρατηγικής για τεχνολογία και ψηφιακή 
μεταρρύθμιση του Δήμου Αθηένου. 

● Έγινε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων για βελτίωση της παρουσίασης. 
 
Θέμα 5: Συζήτηση και απόφαση για να γίνουν επαφές με οργανισμούς σε θέματα 
τεχνολογία για την ανάπτυξη συνεργασιών και προτάσεων. 

● Επαφή για συνάντηση με το Δήμο Λευκωσίας και με το Smart Nicosia που είναι τμήμα 
του Δήμου Λευκωσίας. 

○ Προσπάθεια για συνεργασία που μπορεί να φτάσει και στο επίπεδο της 
στρατηγικής συνεργασίας.  

● Επαφή για συνάντηση με το Υφυπουργείο Έρευνας και Καινοτομίας 
○ Ενημέρωση για τις εθνικές στρατηγικές σε έρευνα και καινοτομία, καθώς και τα 

διαθέσιμα κονδύλια. 
○ Ο κ. Πανίκος Κουρσάρης μπορεί να μιλήσει ανεπίσημα με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ 

για να διευθετήσει μια συνάντηση.  
Διάφορα: 

● Συζητήθηκε ο καθορισμός νέας συνάντησης της Επιτροπής σε ενάμιση μήνα και 
εφόσον προχωρήσουν οι εισηγήσεις που έχει κάνει η Επιτροπή προς το Δημοτικό 
Συμβούλιο. 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε όλα τα 

πρακτικά που αναφέρονται στο θέμα αρ. 58/2025.  
 

 
 

4) Αρ. Θέματος 59/2025. 
 
Θέμα: Λήψη απόφασης για τυχόν εισηγήσεις των Δημοτικών 

Επιτροπών. 
 
Πρακτικά Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού για τη συνεδρίαση 
που έγινε στις 10/12/2024.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο, λόγω καθυστέρησης υποβολής των πρακτικών, 
έλαβε γνώση και καλυπτικά ενέκρινε τις εισηγήσεις που περιλαμβάνονται 
σ’ αυτά. 
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Πρακτικά Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού για τη συνεδρίαση 
που έγινε στις 13/1/2025.  
 
Θέμα 3:  Πάρκο «ΑΘΛΗΣΗ & ΨΥΧΑΓΩΓΙΑ». 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε την 

εισήγηση της Επιτροπής και αποφάσισε όπως άμεσα γίνουν 
οι εξής εργασίες στο πάρκο «Άθληση και Ψυχαγωγία: α) 
αντικατάσταση απωλειών φυτών, β) κλάδεμα θάμνων και 
δέντρων, γ) ψέκασμα φυτών για καταπολέμηση ασθενειών, 
δ) αποκατάσταση φθορών και ιδιαίτερα στο σύστημα 
ποτίσματος. 

 
Θέμα 8:  Προώθηση αιτήματος στο Υπουργείο Εσωτερικών για 

προετοιμασία χώρου και δημιουργία νέων οικοπέδων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε την 

εισήγηση της Επιτροπής και αποφάσισε, λόγω της έντονης 
ζήτησης οικοπέδων από δικαιούχους, μετρίου και χαμηλού 
εισοδήματος, για ανέγερση κατοικίας στο Αβδελλερό, να 
αποσταλεί γραπτό αίτημα του Δημάρχου Αθηένου στον 
Υπουργό Εσωτερικών για παραχώρηση χώρου και 
δημιουργία νέων οικοπέδων, λαμβάνοντας υπόψη ότι δεν 
υπάρχουν πλέον άλλα διαθέσιμα. 

 
Πρακτικά Δημοτικού Διαμερίσματος Αβδελλερού για τη συνεδρίαση 
που έγινε στις 13/2/2025.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο, λόγω καθυστέρησης υποβολής των πρακτικών, 
έλαβε γνώση και καλυπτικά ενέκρινε τις εισηγήσεις που περιλαμβάνονται 
σ’ αυτά. 
 
 
 
Πρακτικά Συνεδρίασης Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας που 
έγινε στις 27/1/2025.  
 
Θέμα 1:  Γήπεδα Padel 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Επιτροπής για τον σχεδιασμό και την 
κατασκευή δύο γηπέδων Padel εντός του Δήμου 
Αθηένου στον χώρο πρασίνου επί της οδού Χρυστάλλας 
Παπαπαύλου. O Δήμος θα προβεί σε έναρξη της 
διαδικασίας υποβολής προσφορών μέσω διαδικασίας 
προσφορών με εκτιμώμενο κόστος κατασκευής ύψους 
€80.000. Σχετική πρόνοια έχει ληφθεί υπόψη στον 
Προϋπολογισμό του Δήμου Αθηένου για το έτος 2025 και 
σχετική υποβολή αιτήματος χρηματοδότησης θα γίνει 
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προς τον Κ.Ο.Α. Σημειώνεται ότι στα έγγραφα 
διαγωνισμού θα περιληφθεί πρόνοια ότι ο Δήμος 
Αθηένου θα αναλάβει την αδειοδότηση των γηπέδων και 
ο χρόνος που θα απαιτηθεί για την αδειοδότηση, θα 
πρέπει να ληφθεί υπόψη και να γίνει αποδεκτός από τον 
Ανάδοχο της προσφοράς, έτσι ώστε να υπάρχει 
δέσμευση του Αναδόχου για το προσφερόμενο ποσό και 
να αποφευχθούν τυχόν απαιτήσεις πρόσθετου ποσού. 

  
Θέμα 2:  Ημέρα Ποδηλασίας.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Επιτροπής και αποφάσισε, στα 
πλαίσια της Παγκόσμιας Ημέρας Ποδηλάτου που έχει 
οριστεί η 3η Ιουνίου, να διεξαχθεί ποδηλασία και 
συγκεκριμένα την Κυριακή 4/5/2025, με αφετηρία στον 
Δήμο Αθηένου και τερματισμό στις Φοινικούδες 
Λάρνακας. Γενικός υπεύθυνος εκ μέρους του Δήμου 
Αθηένου ορίστηκε ο κ. Αντρέας Μ. Καϊλάς, Πρόεδρος 
της Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας. 

 
Θέμα 3:   Συνάντηση Δημάρχου με τον Πρόεδρο του Κ.Ο.Α.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως, λόγω της σοβαρότητας του θέματος, αυτό τεθεί 
ξανά υπό συζήτηση στα πλαίσια συνεδρίασης της 
Επιτροπής Αθλητισμού και Νεολαίας και επανέλθει με 
περισσότερες λεπτομέρειες.  

  
 
Θέμα 4:  Αίτημα Ακαδημιών Αθηένου. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

τον ορισμό ειδικής συνεδρίασης την Τετάρτη 2 
Απριλίου και ώρα 7:30μ.μ. για συζήτηση του θέματος 
και λήψη απόφασης. 

 
 
Πρακτικά Επιτροπής Τεχνολογίας και Ψηφιακής Μεταρρύθμισης 
που έγινε στις 24/2/2025. 
 
Θέμα 1:  Συζήτηση για αγορά τεχνολογικού εξοπλισμού 

εξωτερικού χώρου για προβολή πληροφοριών προς 
επισκέπτες και δημότες. 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Επιτροπής για αγορά και εγκατάσταση 



Σελίδα 20 από 49 

δύο οθονών, οι οποίες θα τοποθετηθούν η μια έξω από 
την  Αμφιθεατρική Αίθουσα «Νίκου Μουγιάρη» και η 
δεύτερη έξω από το Καλλινίκειο Δημοτικό Μέγαρο 
Αθηένου. Γι’ αυτό εξουσιοδότησε τον Πρόεδρο της 
Επιτροπής κ. Δημήτρη Κουζαπά για τις απαραίτητες 
ενέργειες για διεξαγωγή έρευνας και λήψη προσφορών.  

 
Θέμα 2:  Ενημέρωση από τον κ. Μιχάλη Στυλιανίδη για την έρευνα 

που έκανε σχετικά με την ιστοσελίδα του Δήμου Αθηένου 
και συζήτηση τρόπων αναβάθμισης της ιστοσελίδας. 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την απόφαση της Επιτροπής για ανανέωση - δημιουργία 
ιστοσελίδας με τη χρήση κατάλληλης τεχνολογίας που 
να έχει εύχρηστο user interface, ώστε να οργανωθεί 
σωστά το περιεχόμενο και η πληροφορία της 
ιστοσελίδας και στην οποία να γίνει ενσωμάτωση των 
social media του Δήμου. Γι’ αυτό εξουσιοδότησε το 
μέλος κ. Μιχάλη Στυλιανίδη όπως προβεί στις 
απαραίτητες ενέργειες και έλθει σε επαφή με την εταιρεία 
NETInfo Ltd, που είναι ο υφιστάμενος συνεργάτης και 
ανάλογα υποβάλει σχετικές εισηγήσεις. 

 
 
Θέμα 3:  Συζήτηση για αγορά υπηρεσιών επικοινωνίας και 

διαχείρισης των μέσων κοινωνικής δικτύωσης του 
Δήμου Αθηένου. 

 
Ο Πρόεδρος της Επιτροπής κ. Δημήτρης Κουζαπάς πληροφόρησε τα 
μέλη ότι έχει διερευνήσει το θέμα με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ της Εταιρείας 
Connekt, μετά τη συνάντηση της Επιτροπής  και η οικονομική προσφορά 
του χρίζει επαναξιολόγησης.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως επαναξιολογηθούν οι ανάγκες του Δήμου 
Αθηένου και καταρτιστούν έγγραφα διαγωνισμού για 
την «Αγορά υπηρεσιών επικοινωνίας και διαχείρισης 
των μέσων κοινωνικής δικτύωσης του Δήμου 
Αθηένου», έτσι ώστε να μπορέσει η Υπηρεσία να 
προχωρήσει με την προκήρυξη διαγωνισμού μέσω 
συνοπτικής διαδικασίας.  
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Θέμα 5:  Συζήτηση και απόφαση για να γίνουν επαφές με 
οργανισμούς σε θέματα τεχνολογίας για την ανάπτυξη 
συνεργασιών και προτάσεων. 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα υιοθέτησε 

την εισήγηση της Επιτροπής και αποφάσισε όπως τα 
μέλη της Επιτροπής έρθουν σε επαφή με το 
Υφυπουργείο Έρευνας και Καινοτομίας και άλλους 
οργανισμούς σε θέματα τεχνολογίας, για την ανάπτυξη 
συνεργασιών και προτάσεων προς τον Δήμο Αθηένου, 
όπως έγινε για παράδειγμα το Smart Nicosia.  

 
 
 

5) Αρ. Θέματος 60/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 10/2025, «Εξέταση και λήψη απόφασης σε σχέση με την 
προσφορά για παροχή υπηρεσιών για «Προμήθεια 
Καυσίμων στον Δήμο Αθηένου», αρ. διαγωνισμού 9/2024, η 
οποία είχε κατακυρωθεί στην Εταιρεία «ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. 
ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ», αλλά η σύμβαση δεν έχει ακόμη 
υπογραφτεί».  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 10/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως οι υπηρεσίες 
«Προμήθειας Καυσίμων στον Δήμο Αθηένου», εφόσον  
προσφέρονται μέσω της Συμφωνίας Πλαίσιο από την 
Εταιρεία «Petrolina (Holdings) Public Ltd», με 
ευνοϊκότερες τιμές έκπτωσης και είναι εφικτό ο Δήμος 
Αθηένου να επωφεληθεί από αυτές μέσω του πρατηρίου 
«ΚΥΡΙΑΚΟΣ Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ», με το οποίο η Εταιρεία 
«Petrolina (Holdings) Public Ltd» συνεργάζεται, με 
άμεση ισχύ να ξεκινήσει η προμήθεια καυσίμων για τα 
αυτοκίνητα του Δήμου και το πετρέλαιο θέρμανσης, από 
τη Συμφωνία Πλαίσιο μέσω του πρατηρίου «ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
Π. ΠΟΙΗΤΗΣ ΛΤΔ» στην Αθηένου».  

 
 
 

6) Αρ. Θέματος 61/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 11/2025, «Καλυπτική απόφαση για αντικατάσταση δέκα 



Σελίδα 22 από 49 

(10) πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα από δημοτικά 
κτίρια, οι οποίοι κρίθηκαν ακατάλληλοι από την Εταιρεία 
«GEOMAST ANTIFIRE CO. LTD» κατά το στάδιο 
συντήρησής τους, για το ποσό των €336 συν Φ.Π.Α.» 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 11/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου ομόφωνα έδωσε 
καλυπτική έγκριση για αντικατάσταση δέκα (10) 
πυροσβεστήρων διοξειδίου του άνθρακα σε δημοτικά 
κτίρια, οι οποίοι κρίθηκαν ακατάλληλοι από την Εταιρεία 
«GEOMAST ANTIFIRE CO. LTD» κατά το στάδιο 
συντήρησής τους, για το ποσό των €336 συν Φ.Π.Α.». 

 
 
 
7) Αρ. Θέματος 62/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 12/2025, «Λήψη απόφασης για ανανέωση της σύμβασης 
για παροχή υπηρεσιών για «Προμήθεια έτοιμου 
σκυροδέματος και τσιμεντοπηλού  για έργα στον Δήμο 
Αθηένου», αρ. 24/2023, για ακόμη ένα χρόνο, δηλαδή από 
28/05/2025 μέχρι 27/05/2026, ως προνοούν οι όροι της 
σύμβασης». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 12/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, αφού έλαβε υπόψη τα πιο 
πάνω και αφού εξέτασε τις ανάγκες της Αναθέτουσας 
Αρχής, έκρινε απαραίτητη την ανανέωση της Συμφωνίας 
με αρ. 24/2023, μεταξύ του Δήμου και της Εταιρείας 
«Kitsos General Construction ltd», για την προμήθεια 
έτοιμου σκυροδέματος και τσιμεντοπηλού  για έργα 
στον Δήμο Αθηένου, για ακόμη ένα (1) χρόνο, δηλαδή 
για την περίοδο από 28/5/2025 - 27/5/2026, με το ίδιο 
συνολικό ποσό, όρους και προϋποθέσεις». 

 
 
 

8) Αρ. Θέματος 63/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 13/2025, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη διαγωνισμού 
με ανοιχτή διαδικασία για παροχή υπηρεσιών για 



Σελίδα 23 από 49 

«Συλλογή, μεταφορά και απόρριψη οικιακών στερεών 
απορριμμάτων από τον Δήμο Αθηένου στο Χ.Υ.Τ.Υ. 
Κόσιης», για ένα (1) χρόνο, με δικαίωμα ανανέωσης για 
ακόμη ένα (1) χρόνο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 13/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού σε σχέση με τη «Συλλογή, 
μεταφορά και απόρριψη οικιακών στερεών 
απορριμμάτων από τον Δήμο Αθηένου στο Χ.Υ.Τ.Υ. 
Κόσιης», με ανοικτή διαδικασία προσφορών μέσω του 
ηλεκτρονικού συστήματος e-procurement, με τελευταία 
ημερομηνία υποβολής προσφορών την Παρασκευή 
2/5/2025 και ώρα 12:00 το μεσημέρι. Οι όροι 
διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του 
Δήμου, με εκτιμώμενο κόστος €210.000,00  ευρώ, μη 
συμπεριλαμβανομένου Φ.Π.Α. και για τα δύο (2) έτη, 
δηλαδή €105.000,00, ανά έτος και διάρκεια σύμβασης 
ένα (1) έτος, με δικαίωμα στον Δήμο ανανέωσης για 
ακόμη ένα (1) έτος. Σχετική πρόνοια θα περιληφθεί 
στους όρους διαγωνισμού για δικαίωμα του Δήμου για 
τροποποίηση της συνεργασίας με τον Ανάδοχο, σε 
περίπτωση που εφαρμοστεί κατά την περίοδο ισχύς της 
Συμφωνίας το πρόγραμμα Πληρώνω Όσο Πετώ (ΠΟΠ)». 

 
 
 

9) Αρ. Θέματος 64/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 14/2025, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη διαγωνισμού 
με συνοπτική διαδικασία για παροχή υπηρεσιών για 
«Ενοικίαση γεωργικών τεμαχίων στην περιοχή Καλαπόδα, 
ιδιοκτησίας του Δήμου Αθηένου, για γεωργική 
καλλιέργεια», για ένα (1) χρόνο, με δικαίωμα ανανέωσης για 
ακόμη ένα (1) χρόνο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 14/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 
πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την προκήρυξη του 
διαγωνισμού για την «Ενοικίαση γεωργικών τεμαχίων 
στην περιοχή Καλαπόδα, ιδιοκτησίας του Δήμου 
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Αθηένου, για γεωργική καλλιέργεια», με συνοπτική 
διαδικασία προσφορών και τελευταία ημερομηνία 
υποβολής προσφορών την Παρασκευή 11 Απριλίου 
2025 και ώρα 12:00 το μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα 
ετοιμαστούν από την Υπηρεσία του Δήμου. Η προκήρυξη 
του διαγωνισμού θα διανεμηθεί σε κύρια σημεία μέσα 
στην Αθηένου και στο Αβδελλερό και θα αναρτηθεί στην 
ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου». 

 
 
 

10) Αρ. Θέματος 65/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 15/2025, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη διαγωνισμού 
με ανοιχτή διαδικασία για παροχή υπηρεσιών για 
«Ασφάλιση Δημοτικών Συμβούλων και Αξιωματούχων του 
Δήμου Αθηένου», για ένα (1) χρόνο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 15/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού για παροχή υπηρεσιών για 
«Ασφάλιση Δημοτικών Συμβούλων και Αξιωματούχων 
του Δήμου Αθηένου» με ανοικτή διαδικασία προσφορών 
μέσω του ηλεκτρονικού συστήματος e-procurement και 
με τελευταία ημερομηνία υποβολής προσφορών την 
Παρασκευή 11 Απριλίου 2025 και ώρα 12:00 το 
μεσημέρι. Οι όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την 
Υπηρεσία του Δήμου με εκτιμώμενο κόστος €11.500 συν 
Φ.Π.Α.». 

 
 
 

11) Αρ. Θέματος 66/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 16/2025, «Λήψη απόφασης για προκήρυξη προσφοράς 
με συνοπτικές διαδικασίες για παροχή υπηρεσιών για 
προσωποποίηση και  εμφακέλλωση εντύπων / τιμολογίων 
του Δήμου Αθηένου». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 16/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  
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 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, λαμβάνοντας 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε την 
προκήρυξη του διαγωνισμού για την «Προσωποποίηση 
και  εμφακέλλωση εντύπων / τιμολογίων του Δήμου 
Αθηένου», με συνοπτική  διαδικασία προσφορών. Οι 
όροι διαγωνισμού θα ετοιμαστούν από την Υπηρεσία 
του Δήμου». 

 
 
 
12) Αρ. Θέματος 67/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 17/2025, «Ενημέρωση σε σχέση με τα αποτελέσματα 
έρευνας αγοράς σε σχέση με την αγορά iPad για τις ανάγκες 
διεξαγωγής των συνεδριάσεων με πιο εύκολο και 
αποδοτικό τρόπο». 

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 17/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού εξέτασε τα 
πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως ο Δήμος προβεί 
στην αγορά 17 συνολικά tablets με εκτιμώμενο κόστος 
περίπου €200 συν Φ.Π.Α. έκαστο, για χρήση από το 
Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου και για σκοπούς 
εξυπηρέτησης των εργασιών των συνεδριάσεων. Η 
Υπηρεσία του Δήμου θα επικοινωνήσει με την 
Αναπτυξιακή Εταιρεία Λάρνακας για να εξασφαλίσει τις 
τεχνικές προδιαγραφές, τους προμηθευτές και άλλα 
στοιχεία που απαιτούνται για την αγορά και προμήθεια 
των προϊόντων». 

 
 
 

13) Αρ. Θέματος 68/2025. 
 
Θέμα:  Επικύρωση της απόφασης του Συμβουλίου Προσφορών 

αρ. 18/2025, «Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης 
για Σύμβαση Παροχής Υπηρεσιών Καθαριότητας στο 
δημοτικό διαμέρισμα Αβδελλερού».  

 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα επικύρωσε την 

απόφαση του Συμβουλίου Προσφορών αρ. 18/2025, ως 
περιγράφεται κατωτέρω:  

 «Το Συμβούλιο Προσφορών Αθηένου, αφού έλαβε 
υπόψη τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε καλυπτικά τη 
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συνεργασία του Δήμου Αθηένου με το συνεργείο 
καθαριότητας του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ έναντι του ποσού των 
€240 μηνιαίως, αρχής γενομένης από 2/10/2024 και για 
τη σύναψη Συμφωνητικού Εγγράφου με διάρκεια 
σύμβασης ένα (1) χρόνο, δηλαδή 2/10/2024 -2/10/25, με 
δικαίωμα του Δήμου για ανανέωση για ακόμα ένα (1) 
χρόνο.  
Σημειώνεται ότι από 1/7/2024 μέχρι 30/9/2024, την 
ευθύνη για την υπηρεσία αυτή είχε ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ». 

  
 
 
14) Αρ. Θέματος 69/2025. 

 
Θέμα:  α)  Ενημέρωση και εξέταση των ενστάσεων που 

υποβλήθηκαν εναντίον της δημοσίευσης της 
Γνωστοποίησης Απαλλοτρίωσης των τεμαχίων 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για την κατασκευή δημόσιων χώρων 
στάθμευσης για το έργο της Κεντρικής Πλατείας 
Εκκλησιών στην Αθηένου. 
β) Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση 
με τη διαδικασία της απαλλοτρίωσης του τεμαχίου 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για την κατασκευή 
δημόσιου χώρου στάθμευσης για τα έργα του Αρχαίου 
Μνημείου «Χάνι του Μεστάνα» και της Πλατείας Βρύσης, 
στην Αθηένου. 

 
α) Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, παρουσίασε τις 
ενστάσεις που υποβλήθηκαν από τους ιδιοκτήτες των τεμαχίων με 
αριθμούς ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, για την κατασκευή δημόσιων χώρων στάθμευσης για το 
έργο της Κεντρικής Πλατείας Εκκλησιών στην Αθηένου, σε σχέση με τη 
Γνωστοποίηση Απαλλοτρίωσης που δημοσιεύθηκε στην Επίσημη 
Εφημερίδα της Δημοκρατίας στις 6/12/2024, σύμφωνα με το δικαίωμα και 
τα χρονικά περιθώρια που ορίζει ο Περί Αναγκαστικής Απαλλοτρίωσης 
Νόμος.  
 
Συγκεκριμένα, υποβλήθηκε προσωπική γραπτή ένσταση μέσω 
ηλεκτρονικού ταχυδρομείου στις 20/12/2024 από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
ιδιοκτήτρια του τεμαχίου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, η οποία 
διαμένει στο εξωτερικό.  
 
Στις 16/1/2025 λήφθηκε ένσταση από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ιδιοκτήτρια του 
τεμαχίου αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, μέσω του δικηγορικού 
γραφείου “Κωνσταντίνας Λυσσιώτη ΔΕΠΕ” που την εκπροσωπεί. 
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Οι υποβληθείσες ενστάσεις προωθήθηκαν μέσω του Δήμου Αθηένου στο 
δικηγορικό γραφείο «Λ. Παπαφιλίππου & ΣΙΑ ΔΕΠΕ» με ηλεκτρονικό 
ταχυδρομείο στις 23/1/2025 για ενημέρωση, μελέτη και οδηγίες 
χειρισμού.  
 
Αντίγραφο των υποβληθείσων ενστάσεων αποστάλθηκαν στα μέλη με 
την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη και αποτελούν 
αναπόσπαστο μέρος του θέματος.  
 
Ακολούθησε εκτεταμένη συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
  
Απόφαση 1: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε 

διεξοδικά τις υποβληθείσες ενστάσεις, σε σχέση με 
τη Γνωστοποίηση Απαλλοτρίωσης με αρ. διοικητικής 
πράξης 1252, που δημοσιεύθηκε στην Επίσημη 
Εφημερίδα της Δημοκρατίας ημερομηνίας 6/12/2024 
και αρ. 5254, ομόφωνα αποφάσισε την απόρριψή 
τους, λαμβάνοντας υπόψη ότι και οι δύο χώροι είναι 
απαραίτητοι για να χρησιμοποιηθούν ως χώροι 
στάθμευσης για το έργο της Πλατείας, ενώ από 
έρευνα που έγινε δεν βρέθηκαν άλλοι 
καταλληλότεροι χώροι. Το Δημοτικό Συμβούλιο 
εξουσιοδότησε την Υπηρεσία όπως προβεί σ’ όλες 
τις δέουσες ενέργειες για τη δημοσίευση του 
σχετικού Διατάγματος Απαλλοτρίωσης και ανάλογη 
ενημέρωση των ιδιοκτητών τεμαχίων για τους 
λόγους απόρριψης.  

 
β) Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το (β) μέρος του πιο πάνω θέματος, 
πληροφόρησε τα μέλη ότι στις 6/12/2024 δημοσιεύθηκε η Γνωστοποίηση 
Απαλλοτρίωσης του τεμαχίου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην 
Επίσημη Εφημερίδα της Δημοκρατίας, για την κατασκευή δημόσιου 
χώρου στάθμευσης για τα έργα του Αρχαίου Μνημείου «Χάνι του 
Μεστάνα» και της Πλατείας Βρύσης, στην Αθηένου. 
 
Το άρθρο 4.1.(γ) του Περί Αναγκαστικής Απαλλοτρίωσης Νόμου 
αναφέρει ότι, 
 …..με τη γνωστοποίηση απαλλοτρίωσης καλεί όλα τα ενδιαφερόμενα 
μέρη όπως μέσα σε τριάντα μέρες από την ημερομηνία της δημοσίευσης 
της γνωστοποίησης στην Επίσημη Εφημερίδα της Δημοκρατίας ή της 
επίδοσής της στα ενδιαφερόμενα μέρη ή της δημοσίευσης της 
γνωστοποίησης σε δύο τουλάχιστον καθημερινές εφημερίδες, 
οποιαδήποτε από τις ημερομηνίες αυτές είναι μεταγενέστερη, υποβάλουν 
προς την αρμόδια αρχή οποιαδήποτε ένσταση την οποία ήθελαν να 
εγείρουν για την πιο πάνω απαλλοτρίωση. 
 
Δεν έχει υποβληθεί οποιαδήποτε ένσταση, οπότε ο Δήμος μπορεί να 
προχωρήσει στη δημοσίευση του διατάγματος απαλλοτρίωσης. 
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Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι βρίσκεται σε ισχύ Συμφωνητικό 
Έγγραφο ενοικίασης του τεμαχίου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, 
για σκοπούς χρήσης ως χώρος στάθμευσης, το οποίο έχει υπογραφεί 
μεταξύ του Δήμου και του ιδιοκτήτη και λήγει στις 31/10/2025. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
  
Απόφαση 2: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως 
εξουσιοδοτήσει την Υπηρεσία για να προβεί σ’ όλες 
τις δέουσες ενέργειες για τη δημοσίευση του 
σχετικού Διατάγματος Απαλλοτρίωσης και 
ακολούθως να ενημερωθεί ο ιδιοκτήτης μέσω 
γραπτής επιστολής για τη δημοσίευσή του. 

 
 
 
15) Αρ. Θέματος 70/2025. 
 
Θέμα:  Κοιμητήριο. 

Ενημέρωση και μελέτη επιστολής του Διευθυντή 
Τμήματος Πολεοδομίας και Οικήσεως ημερομηνίας 
13/2/2025, με θέμα «Κατασκευή Νέου Κοιμητηρίου 
Αθηένου σε γεωργική ζώνη Γα4, περιοχή Εξειδικευμένων 
Αναπτύξεων σε τεμάχια με αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στον Δήμο Αθηένου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής του Διευθυντή Τμήματος Πολεοδομίας και 
Οικήσεως ημερομηνίας 13/2/2025, με θέμα «Κατασκευή Νέου 
Κοιμητηρίου Αθηένου σε γεωργική ζώνη Γα4, περιοχή Εξειδικευμένων 
Αναπτύξεων σε τεμάχια με αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στον Δήμο Αθηένου», αντίγραφο της οποίας αποστάλθηκε 
στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι αυτόδηλο.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση για το περιεχόμενο της επιστολής 
και εξέφρασε την ικανοποίησή του για την έκβαση του θέματος.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο ζήτησε την επίσπευση της διαδικασίας 
προώθησης γεωλογικής έρευνας υπεδάφους στα τεμάχια με αριθμούς 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Φ./Σχ.: ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, από το Τμήμα 
Γεωλογικής Επισκόπησης για να διαφανεί αν το υπέδαφος είναι 
κατάλληλο. 
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16) Αρ. Θέματος 71/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης για υποβολή 

αναθεωρημένου αιτήματος σύναψης δανείου από την 
Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, μέσω του Υπουργείου 
Εσωτερικών, για την προώθηση του έργου της Κεντρικής 
Πλατείας Εκκλησιών. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη για 
το περιεχόμενο της επιστολής του Δήμου που στάλθηκε στις 8/4/2024 
στον Γενικό Διευθυντή του Υπουργείου Εσωτερικών με θέμα «Αίτημα 
Σύναψης Δανείου από το δάνειο που συνομολογήθηκε με την Ευρωπαϊκή 
Τράπεζα Επενδύσεων (ΕΤεπ) για την προώθηση του έργου της 
Ανάπλασης της Κεντρικής Πλατείας Εκκλησιών του Δήμου Αθηένου». 
 
Ο Δήμαρχος εξήγησε στα μέλη ότι ο Δήμος είχε υποβάλει από τον 
Απρίλιο 2024 αίτημα για έγκριση σύναψης δανείου ύψους €800.000 για 
το έργο της Ανάπλασης της Κεντρικής Πλατείας Εκκλησιών στην 
Αθηένου, το οποίο είναι ενταγμένο στον «ΕΞΑΝΤΑ» και που θα καλυφθεί 
με 80% από το Κράτος και 20% από τον Δήμο.  
 
Σχετική πρόνοια για το έργο είχε περιληφθεί στους Προϋπολογισμούς 
2024 α’ εξαμήνου και β’ εξαμήνου.  
 
Μέχρι σήμερα το αίτημα του Δήμου δεν έχει εξεταστεί και δεν έχει ληφθεί 
οποιαδήποτε απάντηση από πλευράς του Υπουργείου Εσωτερικών. 
Λαμβάνοντας υπόψη ότι η μελετητική ομάδα «Gergios K. Karas» 
υπέβαλε αναθεωρημένη εκτίμηση έργου από €2.513.524 συν Φ.Π.Α. σε 
€3.159.367 συν Φ.Π.Α., ήτοι περίπου €4εκ., υποβλήθηκε αναθεωρημένο 
αίτημα σύναψης δανείου από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύσεων, 
μέσω του Υπουργείου Εσωτερικών, ύψους €960.000.  
 
Σημειώνεται ότι στο ποσό αυτό έχει περιληφθεί πρόσθετη πρόνοια για το 
κόστος εργασιών της ΑΗΚ, το κόστος της τελικής μελέτης, τα έξοδα 
αγοράς υπηρεσιών Επιθεωρητή Εργοταξίου για διάστημα 26 μηνών, 
διάστημα που εκτιμάται ότι θα είναι ο χρόνος κατασκευής του έργου, τα 
έξοδα αμοιβής της μελετητικής ομάδας και τη δαπάνη εξασφάλισης τριών 
τεμαχίων γης που κρίθηκαν αναγκαία για τη δημιουργία δημόσιων χώρων 
στάθμευσης, για τα οποία προωθείται διαδικασία απαλλοτρίωσης. 
 
Με όλα τα ανωτέρω, εκτιμάται ότι το συνολικό κόστος του έργου θα 
ανέλθει σε €4,8 εκ. περίπου. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
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Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 
την προώθηση του αναθεωρημένου αιτήματος 
σύναψης δανείου από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα 
Επενδύσεων ύψους €960.000, μέσω του Υπουργείου 
Εσωτερικών, για την προώθηση του έργου της 
Κεντρικής Πλατείας Εκκλησιών. 

 
 
 
17) Αρ. Θέματος 72/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

την υπογραφή Συμφωνίας του Δήμου Αθηένου με την 
Ένωση Δήμων Κύπρου για την υιοθέτηση και εφαρμογή 
του μηχανογραφικού συστήματος «ΕΥΑΓΟΡΑΣ». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
είχε πρόσφατα επικοινωνία με τον Διευθυντή της Ένωσης Δήμων 
Κύπρου, ο οποίος του ζήτησε όπως το θέμα εξεταστεί τάχιστα και 
κατεπείγον, αφού έχει προχωρήσει η υπογραφή της Συμφωνίας για 
υιοθέτηση και εφαρμογή του συστήματος ΕΥΑΓΟΡΑ από τους πλείστους 
Δήμους, οι οποίοι θα επωφεληθούν από τις Συμφωνίας “ομπρέλας” που 
θα συνάψει η Ένωση Δήμων Κύπρου με ειδικό εξωτερικό συνεργάτη, ο 
οποίος θα αναλάβει να βοηθήσει στην εφαρμογή του συστήματος. 
 
Ο Δήμαρχος εξήγησε ότι το θέμα εγκατάστασης του μηχανογραφικού 
συστήματος ΕΥΑΓΟΡΑΣ συζητείται εδώ και πάρα πολύ καιρό, ο Δήμος 
έχει δεσμευτεί ότι θα υιοθετήσει το σύστημα και παρόλο που είναι 
παραδεκτό ότι υπάρχουν αδυναμίες, ο Δήμος μας δεν θα πρέπει να 
αποτελέσει εξαίρεση. Η διαδικασία υλοποίησης θα πρέπει να ξεκινήσει 
σταδιακά και ανάλογα με τις κατευθυντήριες γραμμές από την Ένωση 
Δήμων Κύπρου και θα πρέπει το προσωπικό να αρχίσει σταδιακά και 
σύμφωνα με τη βοήθεια από τους ειδικούς, να εφαρμόζει το σύστημα. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στο περιεχόμενο του εσωτερικού 
σημειώματός της, αντίγραφο του οποίου αποστάλθηκε στα μέλη με 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο πριν τη συνεδρίαση και αποτελεί αναπόσπαστο 
μέρος του υπό εξέταση θέματος. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας εξέφρασε την ανησυχία της για την υιοθέτηση 
των προνοιών της Συμφωνίας με την Ένωση Δήμων Κύπρου ως οι 
παρατηρήσεις της που έχουν περιληφθεί και κατατεθεί στο εσωτερικό της 
σημείωμα. 
 
Επανέλαβε τη σοβαρότητα του θέματος, τις αδυναμίες του Δήμου από 
πλευράς προσωπικού και την ανάγκη συνέχισης της συνεργασίας, 
τουλάχιστον παράλληλα, με τον υφιστάμενο πάροχο, μέχρι να 
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επιβεβαιωθεί η επάρκεια του ΕΥΑΓΟΡΑ, η ικανότητα των υπαλλήλων να 
ανταποκριθούν και η μεταφορά της ιστορικότητας των αρχείων του 
Δήμου σε αυτό. 
 
Τόνισε επίσης ότι υπάρχουν σοβαρά ζητήματα που το Δημοτικό 
Συμβούλιο θα πρέπει να λάβει υπόψη του, όπως το ότι χρειάζεται 
απαραίτητα να ξεκαθαρίσει το πλαίσιο της μετάπτωσης των δεδομένων, 
το οποίο ακόμα εκκρεμεί. Η ευθύνη αυτή λανθασμένα, μετακυλίστηκε 
στον κάθε Δήμο. Ο Δήμος μας έχει ξεκαθαρίσει την αδυναμία του να 
ανταποκριθεί σε αυτό πολλές φορές. 
 
Η άντληση των δεδομένων από το υφιστάμενο λογισμικό  Ylatis, 
βρίσκοντας υπαλλακτικούς τρόπους, δεν θα βοηθήσει τον Δήμο, το 
αντίθετο, καθώς κρίνεται απαραίτητη η συνέχιση της συνεργασίας με την 
Εταιρεία “SSM Computer Systems”, ο ρόλος της οποίας ήταν βοηθητικός 
και υποστηρικτικός όλα αυτά τα χρόνια. 
 
Επιπρόσθετα, κρίνεται αναγκαία η συνεργασία του Δήμου με εξωτερικό 
συνεργάτη, ως έχουν πράξει όλοι οι Δήμοι που έχουν ήδη εγκαταστήσει 
τον ΕΥΑΓΟΡΑ. Η Ένωση Δήμων συζητεί το θέμα με την Εταιρεία “Grand 
Thornton” και ως έχουμε ενημερωθεί, νοουμένου ότι υπογραφτεί η 
προτεινόμενη Συμφωνία που βρίσκεται υπό εξέταση, θα μπορέσει ο 
Δήμος να επωφεληθεί. 
 
Επίσης, σημαντική παράμετρος παραμένει η ανάγκη συνέχισης της 
λειτουργίας του υφισταμένου συστήματος Ylatis, ακόμα και μετά την 
υιοθέτηση του ΕΥΑΓΟΡΑ, για σκοπούς ιστορικότητας, αλλά και 
ολοκλήρωσης των ελέγχων από πλευράς Ελεγκτικής Υπηρεσίας. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών επί του θέματος. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς πληροφόρησε τα μέλη ότι έλαβε μέρος 
σε σχετική διαδικτυακή σύσκεψη, στην οποία έλαβε μέρος και ο 
υπεύθυνος της Κοινοπραξίας. Ακολούθως, επικοινώνησε με τον 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ της  Εταιρείας “SSM Computer System” και τον Διευθυντή 
της Ένωσης Δήμων Κύπρου, με σκοπό να ενημερωθεί σφαιρικά επί 
αυτού του σοβαρού ζητήματος, ενόψει του ότι το ακαδημαϊκό και 
επαγγελματικό υπόβαθρό του σχετίζεται με το αντικείμενο. 
 
Σε γενικές γραμμές εξέφρασε την ανησυχία του, καθώς το σύστημα 
ΕΥΑΓΟΡΑΣ είναι ήδη εκτός προϋπολογισμού και εκτός 
χρονοδιαγράμματος, δεν έχει εφαρμοστεί σε κανένα Δήμο στο 100%, 
παρά μόνο εφαρμόζεται  σε 4 Δήμους και μόνο το λογιστικό μέρος και για 
το ότι η ευθύνη μεταβίβασης των δεδομένων έχει μετακυλίσει στον κάθε 
Δήμο, γεγονός που από μόνο του είναι προβληματικό και λανθασμένο.  
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Περαιτέρω, επεσήμανε την ανησυχία του για το πρόσθετο κόστος που 
φαίνεται να αναλαμβάνει ο Δήμος με την προτεινόμενη Συμφωνία, τόσο 
για τη μεταφορά των δεδομένων και την εφαρμογή του Συστήματος, όσο 
και για τυχόν μελλοντικές ανάγκες που θα έχει ο Δήμος εάν εγκαταστήσει 
το σύστημα ΕΥΑΓΟΡΑΣ.  
 
Ο Δήμαρχος, στο σημείο αυτό, υιοθέτησε τις ανησυχίες του κ. Δημήτρη 
Κουζαπά για το τυχόν πρόσθετο κόστος και ανέφερε ότι ο Δήμος θα 
καταβάλει προσπάθεια για κάλυψή του από το Κράτος.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού εξέτασε τα πιο πάνω, 

υπό τις περιστάσεις, ομόφωνα αποφάσισε όπως 
αποδεχθεί το περιεχόμενο της προτεινόμενης 
Συμφωνίας, με την επιφύλαξη ότι η ετοιμασία του 
χρονοδιαγράμματος θα  γίνει αφού ο Δήμος Αθηένου 
συνεργαστεί με τον ειδικό συνεργάτη που θα οριστεί 
από την Ένωση Δήμων Κύπρου. Το Δημοτικό 
Συμβούλιο ομόφωνα εξουσιοδότησε τον Δήμαρχο 
όπως προβεί στην υπογραφή της σχετικής Συμφωνίας 
για την υιοθέτηση και εφαρμογή του μηχανογραφικού 
συστήματος «ΕΥΑΓΟΡΑΣ» με την Ένωση Δήμων 
Κύπρου. 

 
 

 
18) Αρ. Θέματος 73/2025. 
 
Θέμα:  Έγκριση Σχεδίων Υπηρεσίας για τις θέσεις του Δημοτικού 

Ταμία και του Υγειονομικού Επιθεωρητή. 
 
Το θέμα επανέρχεται από την προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου Αθηένου στις 10/2/2025. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη για 
την αναγκαιότητα προώθησης της διαδικασίας πλήρωσης μιας (1) 
μόνιμης θέσης Δημοτικού Ταμία και μιας (1) μόνιμης θέσης Υγειονομικού 
Επιθεωρητή. 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας αναφέρθηκε στα ομοιόμορφα Σχέδια 
Υπηρεσίας που έχουν καταρτισθεί από τις Συντεχνίες, την Ένωση Δήμων 
και τα Υπουργεία Εσωτερικών και Οικονομικών και τα οποία έχουν 
υιοθετηθεί από τον Δήμο Αθηένου, παλαιότερα. 
 
Τα Σχέδια Υπηρεσίας για τη θέση του Δημοτικού Ταμία και για τη θέση 
του Υγειονομικού Επιθεωρητή, έτυχαν επικαιροποίησης και αφού 



Σελίδα 33 από 49 

εγκριθούν από το Δημοτικό Συμβούλιο, θα πρέπει να δημοσιευτούν στην 
Επίσημη Εφημερίδα της Δημοκρατίας. 
 
Τα Σχέδια Υπηρεσίας των θέσεων αποστάλθηκαν στα μέλη με την 
Ημερήσια Διάταξη για μελέτη και υποβολή τυχόν παρατηρήσεων / 
απόψεων.  

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο θα πρέπει να αποφασίσει για την έναρξη της 
διαδικασίας πλήρωσης των εν λόγω θέσεων, ως οι πρόνοιες του Περί της 
Δημόσιας Υπηρεσίας Νόμου και τους σχετικούς Περί Δημοτικής 
Υπηρεσίας Κανονισμούς του Δήμου Αθηένου Κ.Δ.Π 186/2010, ανάλογα 
όταν ληφθεί έγκριση από τα Υπουργεία Εσωτερικών και Οικονομικών,  
αποφασιστούν οι μισθολογικές κλίμακες των ανωτάτων θέσεων, και 
εξασφαλιστεί αποπαγοποίηση των θέσεων. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε από τα μέλη την έγκριση των Σχεδίων Υπηρεσίας 
για τις θέσεις και την υποβολή τυχόν παρατηρήσεων / απόψεων. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, με τις 

τροποποιήσεις που επισημάνθηκαν από τα μέλη, 
ομόφωνα υιοθέτησε το περιεχόμενο των Σχεδίων 
Υπηρεσίας και αποφάσισε:  
(α) Την έγκριση του Σχεδίου Υπηρεσίας για τη θέση 
πρώτου διορισμού του Δημοτικού Ταμία με 
εγκεκριμένη μισθοδοτική κλίμακα Α8-10-11. 
 (β)  Την έγκριση του Σχεδίου Υπηρεσίας για τη θέση 
πρώτου διορισμού του Υγειονομικού Επιθεωρητή με 
εγκεκριμένη μισθοδοτική κλίμακα Α8-10-11. 
(γ) Την προώθηση της δημοσίευσης των Σχεδίων 
Υπηρεσίας του Δήμου Αθηένου στην Επίσημη 
Εφημερίδα του Κράτους.  

 
 
 
19) Αρ. Θέματος 74/2025. 
 
Θέμα:  Συζήτηση και λήψη απόφασης για τον καθαρισμό των 

οικοπέδων / τεμαχίων γης / χωραφιών στην Αθηένου για το 
έτος 2025. 

 
Ο Δήμαρχος αναφέρθηκε στη διαδικασία καθαρισμού οικοπέδων και 
ανοικτών τεμαχίων γης, η οποία διενεργείται κάθε χρόνο αυτή την 
περίοδο. 
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Ο Δήμαρχος υπενθύμισε ότι γνωστοποιείται η όλη διαδικασία 
καθαρισμού μέσω ανοικτής ανακοίνωσης που διανέμεται από σπίτι σε 
σπίτι προς το κοινό και η οποία δημοσιεύεται στο Facebook και στην 
ιστοσελίδα του Δήμου Αθηένου. Επίσης αποστέλλονται προσωπικές  
επιστολές σε όσους κατέχουν ιδιόκτητα τεμάχια τα οποία χρίζουν 
καθαρισμού.  
 
Ο  Δήμαρχος ενημέρωσε τα μέλη ότι το συνεργείο καθαρισμού που θα 
αναλάβει τις εργασίες είναι του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με τον οποίο ο Δήμος έχει 
συνάψει τη Σύμβαση με αρ. προσφοράς 16/2024, με τις πιο κάτω τιμές:  
 

Τεμάχιο με χαμηλή 
βλάστηση και 
ακαθαρσίες 

Τεμάχιο με ψηλή 
βλάστηση και 
ακαθαρσίες 

Τεμάχιο από σωρό 
ακαθαρσιών 

€15,00 €18 €60 
 
Ο Δήμαρχος υπενθύμισε το Συμβούλιο ότι ο καθαρισμός των οικοπέδων 
θα γίνεται με τη χρήση καταστροφέα και όχι με τη χρήση εκσκαφέα και 
φορτηγού, ως γινόταν με την προηγούμενη σύμβαση. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα αποφάσισε την 

προώθηση καθαρισμού των οικοπέδων και γενικά των 
τεμαχίων γης για το έτος 2025, με την ετοιμασία 
σχετικής ανακοίνωσης, με τελευταία ημερομηνία 
καθαρισμού την 27η Απριλίου 2025. Η ανακοίνωση να 
διανεμηθεί από πόρτα σε πόρτα και να αναρτηθεί στην 
ιστοσελίδα και στο facebook του Δήμου. Επίσης να 
σταλούν προσωπικές ειδοποιήσεις στους ιδιοκτήτες 
τεμαχίων οι οποίοι είναι καταχωρημένοι στο σύστημα 
Ylatis.  

 
 
 
20) Αρ. Θέματος 75/2025. 
 
Θέμα: α) Ενημέρωση και λήψη απόφασης για την υποβολή της 

μελέτης «Κλιματικά Ουδέτερος Δήμος Αθηένου – 
Προσαρμογή στην Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία» και 
ενημέρωση σε σχέση με πρόσθετες δράσεις που θα γίνουν 
στο πρόγραμμα αυτό. 
β) Λήψη απόφασης για πληρωμή της μελέτης. 

 
α) Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε το 
Συμβούλιο για την ολοκλήρωση και την υποβολή της μελέτης «Κλιματικά 
Ουδέτερος Δήμος Αθηένου – Προσαρμογή στην Ευρωπαϊκή Πράσινη 
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Συμφωνία» στον Δήμο Αθηένου, η οποία εκπονήθηκε από την Εταιρεία 
«Aspon Consulting» και ενημέρωσε για τις επόμενες ενέργειες που 
προωθούνται από την Εταιρεία. 
 
Η μελέτη αποστάλθηκε στα μέλη ηλεκτρονικά για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Τα μέλη έλαβαν γνώση.  
 
β) Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι το Έργο Συνεργασίας 
«Κλιματικά Ουδέτερος Δήμος Αθηένου» υλοποιήθηκε με χρηματοδότηση 
από τη Στρατηγική Τοπικής Ανάπτυξης της Αναπτυξιακής Εταιρείας 
Επαρχιών Λάρνακας – Αμμοχώστου, Μέτρο 19-LEADER, Δράση 19.2.4 
«Δράσεις Συνεργασίας». 
 
Το κόστος της μελέτης ανέρχεται σε €22.800 συν Φ.Π.Α. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

την καταβολή του ποσού των €22.800 συν Φ.Π.Α. στην 
Εταιρεία «Aspon Consulting» για την εκπόνηση της 
μελέτης «Κλιματικά Ουδέτερος Δήμος Αθηένου – 
Προσαρμογή στην Ευρωπαϊκή Πράσινη Συμφωνία», 
από το Ταμείο του Δήμου Αθηένου. Όλο το ποσό θα 
επιστραφεί στον Δήμο από το πρόγραμμα. 

 
γ) Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι την Πέμπτη 20 Μαρτίου 2025 
και ώρα 7:30μ.μ., στο Καλλινίκειο Δημοτικό Μουσείο Αθηένου, θα 
πραγματοποιηθεί εκδήλωση παρουσίασης του Έργου Συνεργασίας 
«Κλιματικά Ουδέτερος Δήμος Αθηένου», κατά την οποία θα 
παρουσιαστούν τα αποτελέσματα από τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Πολιτικό 
Μηχανικό και Μηχανικό Περιβάλλοντος και στην οποία θα παρευρεθεί η 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, Επίτροπος Περιβάλλοντος και Ευημερίας των Ζώων, η 
οποία και θα απευθύνει χαιρετισμό.  
 
Ο Δήμαρχος κάλεσε τα μέλη να παρευρεθούν.  
 
 
 
21) Αρ. Θέματος 76/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και καθοδήγηση σε σχέση με την επιστολή 

του Υπουργείου Εσωτερικών ημερομηνίας 25/2/2025, με 
θέμα «Ο περί Ορισμένων Αξιωματούχων και Ορισμένων 
Δημόσια Εκτεθειμένων Προσώπων της Κυπριακής 
Δημοκρατίας (Υποβολή και Έλεγχος Δήλωσης 
Περιουσιακών Στοιχείων και Καταστάσεων Προσωπικής 
και Επαγγελματικής Περιουσίας) Νόμου του 2024». 
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Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρθηκε στο 
περιεχόμενο της επιστολής που λήφθηκε από το Γραφείο του Γενικού 
Διευθυντή του Υπουργείου Εσωτερικών στις 25/2/2025, μέσω της οποίας 
διαβιβάζεται ενημέρωση για τον χρόνο υποβολής και δήλωσης των 
περιουσιακών στοιχείων από αιρετούς, αξιωματούχους και δημοτικούς 
γραμματείς, σύμφωνα με τις πρόνοιες του νέου Νόμου που δημοσιεύθηκε 
στην Επίσημη Εφημερίδα της Δημοκρατίας στις 29/11/2024 και τέθηκε σε 
εφαρμογή από τις 28/2/2025. 
 
Αντίγραφο της επιστολής και των σχετικών εντύπων αποστάλθηκαν στα 
μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη. 
 
Σύμφωνα με τις πρόνοιες του νέου Νόμου, τίθενται σε εφαρμογή τα πιο 
κάτω:  
 
α) Στην περίπτωση απόκτησης αξιώματος ή ανάληψης καθηκόντων, 
υπάρχει υποχρέωση από την ημερομηνία αυτή και εντός τεσσάρων (4) 
μηνών, να υποβάλλεται στο Τριμελές Συμβούλιο, η Κατάσταση 
Ενεργητικού και Παθητικού της Περιουσίας (ΚΕΠ), όπως αυτή ισχύει κατά 
την ημερομηνία αυτή.  
 
β) Στην περίπτωση λήξης της θητείας ή παραίτησης ή απώλειας της 
ιδιότητας, υπάρχει υποχρέωση για υποβολή στο Τριμελές Συμβούλιο (i) 
επικαιροποιημένη, κατά την ημερομηνία αυτή, ΚΕΠ, όπως και (ii) 
Κατάσταση εσόδων και εξόδων για την περίοδο μεταξύ της 
προηγούμενης και της υποβαλλόμενης ΚΕΠ, καθώς και (iii) Κατάσταση 
συμφιλίωσης για την ίδια περίοδο. 
 
γ)  Δεδομένου ότι διατηρείται το αξίωμα / θέση/ ιδιότητα, υπάρχει 
υποχρέωση όπως κάθε πέντε (5) έτη υποβάλλεται (i) η ΚΕΠ, (ii) η 
Κατάσταση εσόδων και εξόδων και (iii) η Κατάσταση Συμφιλίωσης. 
 
Ο Δήμαρχος διευκρίνισε ότι όσα από τα μέλη υπέβαλαν ήδη δήλωση 
περιουσιακών στοιχείων με βάση τις διατάξεις των καταργηθέντων 
Νόμων, είτε κατά την ανάληψη του αξιώματός τους, είτε κατά τους 
τελευταίους είκοσι τέσσερις (24) μήνες πριν την ημερομηνία έναρξης της 
ισχύος του νέου Νόμου, δεν χρειάζεται να υποβάλουν νέα δήλωση.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση για τα πιο πάνω.  
 
 
 
22) Αρ. Θέματος 77/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη τυχόν απόφασης σε σχέση 

με την επιστολή του Δήμου Αθηένου και της σχετικής 
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απάντησης που έλαβε για την υποβάθμιση του 
υποκαταστήματος της Τράπεζας Κύπρου στην Αθηένου.  

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
ο ίδιος ετοίμασε και απέστειλε επιστολή προς τον Πρόεδρο του 
Διοικητικού Συμβουλίου της Τράπεζας Κύπρου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με 
ημερομηνία 2/1/2024 και τίτλο «Κατάστημα Τράπεζας Κύπρου στην 
Αθηένου».  
 
Το θέμα μεταβιβάστηκε στο αρμόδιο τμήμα χειρισμού παραπόνων, 
σύμφωνα με απαντητική επιστολή του Λειτουργού Υποστήριξης Λιανικής 
Τραπεζικής Λάρνακας, Περιφερειακή Διεύθυνση Λάρνακας – 
Αμμοχώστου, σύμφωνα με την επιστολή τους ημερομηνίας 7/1/2025. 
 
Στις 30/1/2025 λήφθηκε σχετική απαντητική επιστολή από τον 
Περιφερειακό Διευθυντή Λάρνακας – Αμμοχώστου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ και τη 
Διευθύντρια Λιανικής Τραπεζικής Περιφέρειας Λάρνακας – Αμμοχώστου 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με τίτλο «Κατάστημα Τράπεζας Κύπρου στην Αθηένου – 
Επιστολή σας ημερομηνίας 2/1/2025 προς τον Πρόεδρο του Διοικητικού 
Συμβουλίου της Τράπεζας».  
 
Το περιεχόμενο των πιο πάνω επιστολών είναι αυτόδηλο. 
 
Αντίγραφα των επιστολών αποστάλθηκαν στα μέλη με την Ημερήσια 
Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη.  

 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση για τα πιο πάνω.  

 
 
 

23) Αρ. Θέματος 78/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και εξέταση επιστολής που λήφθηκε από την 

Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας με ημερομηνία 7/2/2025 
και θέμα «Παραχώρηση πρόσθετων καθηκόντων σε 
Κοινοτικά Συμβούλια, σύμφωνα με το άρθρο 115 του περί 
Κοινοτήτων Νόμου». 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, έκανε αναφορά στο 
περιεχόμενο της επιστολής της Επαρχιακής Διοίκησης Λάρνακας που 
στάλθηκε στον Δήμο με ημερομηνία 7/2/2025 και τίτλο «Παραχώρηση 
πρόσθετων καθηκόντων σε Κοινοτικά Συμβούλια σύμφωνα με το άρθρο 
115 του περί Κοινοτήτων Νόμου».  
 
Το περιεχόμενο της επιστολής είναι αυτόδηλο, αντίγραφο της οποίας 
αποστάλθηκε στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και 
μελέτη.  
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Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε όπως ο Δήμος ταχθεί θετικά και υπέρ της 
ανάληψης των πρόσθετων καθηκόντων σε σχέση με τη γειτονική 
κοινότητα Πετροφανίου, κατά κύριο λόγο για σκοπούς εξυπηρέτησης των 
πολιτών που έχουν ιδιοκτησία στην περιοχή αυτή, νοουμένου ότι θα 
επιτραπεί ο Δήμος Αθηένου να προβεί σε επιβολή τέλους ακίνητης 
ιδιοκτησίας στα τεμάχια που βρίσκονται στην περιοχή και β) την 
υποχρέωση εγγραφής / συντήρησης / διαμόρφωσης του οδικού δικτύου 
παραμείνει να έχει η Επαρχιακή Διοίκηση Λάρνακας σ’ ό,τι αφορά το 
κόστος. 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου αποφάσισε όπως 

αποδεχθεί την πιο πάνω εισήγηση του Δημάρχου και 
ομόφωνα τάχθηκε υπέρ της ανάληψης των πρόσθετων 
καθηκόντων για τη γειτονική κοινότητα Πετροφανίου, 
κατά κύριο λόγο για σκοπούς εξυπηρέτησης των 
πολιτών που έχουν ιδιοκτησία στην περιοχή αυτή, 
νοουμένου ότι θα επιτραπεί από το Κράτος ο Δήμος 
Αθηένου να προβεί σε επιβολή τέλους ακίνητης 
ιδιοκτησίας στα ελληνοκυπριακά τεμάχια που 
βρίσκονται στην περιοχή και β) η υποχρέωση εγγραφής 
/ συντήρησης / διαμόρφωσης του οδικού δικτύου 
παραμείνει ως ευθύνη στην Επαρχιακή Διοίκηση 
Λάρνακας σ’ ό,τι αφορά το κόστος. 

 
 
 
 
24) Αρ. Θέματος 79/2025. 
 
Θέμα:  α) Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

εισήγηση της ομάδας των Εθελοντών του Καταφυγίου 
Σκύλων για να σταλεί από τον Δήμο ανακοίνωση σε όλα τα 
υποστατικά για την ανάγκη εξασφάλισης άδειας κατοχής 
σκύλου και στη συνέχεια ο Δήμος να προχωρήσει με 
καταγγελίες για όσους δεν συμμορφωθούν. 
β) Ενημέρωση σε σχέση με την είσπραξη ποσού €4.000 

από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, εκ μέρους της ομάδας εθελοντών 
του Καταφυγίου, υπό μορφή χορηγίας και κατάθεση στο 
Ταμείο του Δήμου Αθηένου, με σκοπό την κάλυψη 
μέρους των εξόδων κατασκευής περίφραξης στο 
Καταφύγιο Σκύλων Αθηένου. 

γ)   Νέες εισηγήσεις των Εθελοντών του Καταφυγίου. 
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Το πιο πάνω θέμα δεν εξετάστηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου και παραπέμφθηκε για αυτή τη συνεδρίαση. 
 
α) Το θέμα δεν εξετάστηκε λόγω απουσίας του Προέδρου της Επιτροπής 
Καταφυγίου του Δήμου κ. Μιχάλη Στυλιανίδη και παραπέμφθηκε για 
συζήτηση και λήψη απόφασης στην επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου.  
 
β) Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι το ποσό των €4.000 που 
εισπράχθηκε εκ μέρους της ομάδας εθελοντών του Καταφυγίου, 
κατατέθηκε από την ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στο Ταμείο του Δήμου Αθηένου, υπό 
μορφή χορηγίας, με σκοπό την κάλυψη μέρους των εξόδων κατασκευής 
περίφραξης στο Καταφύγιο Σκύλων Αθηένου. 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο έλαβε γνώση.  
 
γ) Το ηλεκτρονικό μήνυμα του κ. Μιχάλη Στυλιανίδη ημερομηνίας 
3/3/2025 με τίτλο «Ανάγκες για το καταφύγιο», το οποίο αποστάλθηκε 
στα μέλη με την Ημερήσια Διάταξη για ενημέρωση και μελέτη, είναι 
σχετικό.  
 
Το θέμα δεν εξετάστηκε λόγω απουσίας του κ. Μιχάλη Στυλιανίδη  και 
παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη απόφασης στην επόμενη 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου.  
 

 
 

25) Αρ. Θέματος 80/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με τη συνέχιση της συνεργασίας για 

την εφαρμογή «ABLEBOOK» και απόφαση για ανανέωση 
της Συμφωνίας. 

 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
ο Δήμος έχει συνάψει Μνημόνιο Κατανόησης με τον ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, που 
είναι άτομο εκ γενετής με αναπηρία, ο οποίος με δική του πρωτοβουλία 
δημιούργησε την εφαρμογή ABLEBOOK, μια διαδικτυακή πλατφόρμα για 
άτομα με αναπηρίες (ΑΜΕΑ) στην Κύπρο. Ο Δήμος, μέσω της 
εφαρμογής, συμβάλλει στη δημιουργία καλύτερων συνθηκών στην 
καθημερινότητα των συνανθρώπων μας που αντιμετωπίζουν δυσκολίες, 
μέσα από τις δυνατότητες που παρέχει η τεχνολογία για ισότιμη 
πρόσβαση σε αγαθά και υπηρεσίες.  
 
Το Μνημόνιο Κατανόησης συνάφθηκε στις 3/10/2023, έναντι ετήσιας 
συνδρομής ύψους €1.000. 
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Αντίγραφο του Μνημονίου Κατανόησης αποστάλθηκε στα μέλη για 
ενημέρωση και μελέτη. 
 
Ο Δήμαρχος εισηγήθηκε την ανανέωση του Μνημονίου Κατανόησης και  
ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση: Το Δημοτικό Συμβούλιο, λαμβάνοντας υπόψη τα πιο 

πάνω, ομόφωνα ενέκρινε την ανανέωση του 
Μνημονίου Κατανόησης μεταξύ των δύο μερών έναντι 
ετήσιας συνδρομής ύψους €1.000, για στήριξη της 
πρωτοβουλίας δημιουργίας της διαδικτυακής 
πλατφόρμας για άτομα με αναπηρίες (ΑΜΕΑ) στην 
Κύπρο, ABLEBOOK, με στόχο τη δημιουργία 
καλύτερων συνθηκών στην καθημερινότητα των 
συνανθρώπων μας που αντιμετωπίζουν δυσκολίες, 
μέσα από τις δυνατότητες που παρέχει η τεχνολογία 
για ισότιμη πρόσβαση σε αγαθά και υπηρεσίες. 

 
 
 
26) Αρ. Θέματος 81/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση σε σχέση με την υποβολή ευρωπαϊκής 

πρότασης στο πρόγραμμα «EUI – Peer Review», για «City 
to City exchange», καθώς και για επόμενες ενέργειες. 

 
Το πιο πάνω θέμα δεν εξετάστηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου και παραπέμφθηκε για αυτή τη συνεδρίαση. 
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
σε συνέχεια πρόσφατης επίσκεψης του Σικελού εμπειρογνώμονα 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην Αθηένου, ο ίδιος υπέβαλε εισήγηση για υποβολή 
πρότασης και συμμετοχή του Δήμου Αθηένου στο πρόγραμμα «City to 
City exchange», στα πλαίσια του προγράμματος «EUI – Peer Review». 
 
Το πρόγραμμα EUI – Peer Review είναι μια δραστηριότητα ανάπτυξης 
ικανοτήτων που προσφέρεται από το Ευρωπαϊκό Ινστιτούτο για να 
υποστηρίξει τις ευρωπαϊκές πόλεις να βελτιώσουν τον σχεδιασμό και την 
εφαρμογή των στρατηγικών τους για τη βιώσιμη αστική ανάπτυξη (SUD), 
μέσω μιας διαδικασίας συγκριτικής αξιολόγησης και μάθησης από 
ομότιμους. 
 
Η πρόταση περιλαμβάνει συνεργασία του Δήμου Αθηένου με την πόλη 
της Νότιας Ιταλίας Jonati, για την ανάπτυξη του στρατηγικού πλάνου για 
την περιοχή μέσω δύο συναντήσεων, μια στον Δήμο Αθηένου και μια 
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στην πόλη Jonati. Το επόμενο βήμα θα περιλαμβάνει την αδελφοποίηση 
των δύο περιοχών.  
 
Κατά το επόμενο στάδιο υλοποίησης του προγράμματος, προνοείται η 
συμπερίληψη ενός ακόμα Δήμου της Νότιας Ιταλίας που αποδεδειγμένα 
έχει εμπλοκή με το αντικείμενο και έχει προχωρήσει με την υλοποίηση 
του έργου για να μπορεί να εξυπηρετήσει και να βοηθήσει τον Δήμο 
Αθηένου και την πόλη Jonati. Όλοι οι Δήμοι είχαν εκπροσωπηθεί σε 
συνάντηση που έγινε στην Αθηένου, στα πλαίσια του «EUI – Peer 
Review» τον περασμένο Οκτώβριο. 
 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη ότι πραγματοποίησε διαδικτυακή 
συνάντηση, μέσω της οποίας έλαβε ενημέρωση ότι η πρόταση έχει 
εγκριθεί, με το ποσό των €5.854 για τον Δήμο Αθηένου, από το οποίο 
ποσό €3.500 αφορά έξοδα απασχόλησης προσωπικού (staff cost).  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως το εγκριμένο ποσό των €3.500 για τα έξοδα 
απασχόλησης προσωπικού (staff cost) για το 
ευρωπαϊκό πρόγραμμα «EUI – Peer Review», «City to 
City exchange», διατεθεί για σκοπούς συνεργασίας του 
Δήμο Αθηένου με τον ειδικό εμπειρογνώμονα 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, με σκοπό την επιτυχή υλοποίηση του 
προγράμματος. Το υπόλοιπο ποσό που διατίθεται για 
την υλοποίηση του έργου στον Δήμο Αθηένου θα 
χρησιμοποιηθεί για κάλυψη των εξόδων μετακίνησης 
του Δήμου προς την πόλη Jonati και για τη φιλοξενία 
εκπροσώπων της στην Αθηένου. 

 
 
 
27) Αρ. Θέματος 82/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

εισήγηση του Δημοτικού Συμβούλου κ. Μιχάλη Μιχαήλ για 
αποκοπή φοινικιών που βρίσκονται σε ιδιωτική περιουσία 
και στο πεζοδρόμιο, επί της οδού Λεωφόρου Αρχ. 
Μακαρίου Γ’ στην Αθηένου.  

 
Το πιο πάνω θέμα δεν εξετάστηκε στην προηγούμενη συνεδρίαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου και παραπέμπεται για συζήτηση και λήψη 
απόφασης. 
 
Το μέλος κ. Μιχάλης Μιχαήλ ανέφερε ότι η εισήγησή του για αποκοπή 
φοινικιών που βρίσκονται σε ιδιωτική περιουσία και στο πεζοδρόμιο, επί 
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της οδού Λεωφόρου Αρχ. Μακαρίου Γ’ στην Αθηένου, προκύπτει κυρίως 
από το γεγονός ότι παρατηρούνται καθημερινά ακαθαρσίες στο 
πεζοδρόμιο μπροστά από την οικία, το οποίο βρίσκεται σε κύριο δρόμο 
της Αθηένου και από το ότι υπάρχει γενικά μια δυσάρεστη εικόνα, αφού 
δίπλα υπάρχει επί του πεζοδρομίου ένας κορμός κομμένος. 
 
Ο Δήμαρχος ανέφερε ότι υπάλληλοι του Δήμου μπορούν να καθαρίζουν, 
ενώ τάχθηκε εναντίον της αποκοπής από τον Δήμο δένδρων σε ιδιωτική 
περιουσία, αλλά και από πεζοδρόμια όταν αυτά δεν ενοχλούν. 
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη 

τα πιο πάνω, έκρινε ότι δεν δικαιολογείται η αποκοπή 
των φοινικιών που βρίσκονται σε ιδιωτική περιουσία 
και στο πεζοδρόμιο, επί της οδού Λεωφόρου Αρχ. 
Μακαρίου Γ’ στην Αθηένου και έτσι ο Δήμος δεν θα 
προβεί σε οποιαδήποτε παρέμβαση. Ωστόσο, θα 
ενημερωθεί ο Επιστάτης του Δήμου, έτσι ώστε το 
συνεργείο καθαριότητας του Δήμου να προβαίνει σε 
συχνό καθαρισμό του πεζοδρομίου. 

 
 
 
28) Αρ. Θέματος 83/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

επικίνδυνο δέντρο και οχληρία που υφίσταται σε 
υποστατικό στην οδό Ευαγόρου, αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην 
Αθηένου, ιδιοκτησίας του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ. 

 
Ο Δήμαρχος πληροφόρησε τα μέλη σε σχέση με την οχληρή κατάσταση 
που παρουσιάζει η αυλή της οικίας που διαμένει ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην 
οδό Ευαγόρου, αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην Αθηένου και τα αρκετά παράπονα 
που έχει λάβει από τους περιοίκους.  
 
Συγκεκριμένα, στην πίσω αυλή του υποστατικού που γειτνιάζει με δύο 
κατοικημένες οικίες, βρίσκονται τρία μεγάλα ξεραμένα κυπαρίσσια, τα 
οποία γέρνουν στις παρακείμενες οικίες και αυτά πρέπει να αποκοπούν 
λόγω των ακαθαρσιών και της επικινδυνότητάς τους. 
 
Όπως πληροφόρησε ο Δήμαρχος τα μέλη, το θέμα έχει διευθετηθεί τις 
τελευταίες μέρες, έπειτα από προσωπική επικοινωνία του ιδιοκτήτη με 
τον Επιστάτη του Δήμου και την προφορική συγκατάθεσή του για να 
εισέλθουν στην αυλή του για να αποκοπούν τα δέντρα και να καθαρίσουν. 
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Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη τα 

πιο πάνω, ομόφωνα τάχθηκε υπέρ των απαραίτητων 
ενεργειών που θα προβεί ο Δήμος μέσω του Επιστάτη 
του Δήμου και συνεργείου για αποκοπή των τριών 
μεγάλων ξεραμένων κυπαρισσιών στην αυλή της οικίας 
που διαμένει ο ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην οδό Ευαγόρου, αρ. 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στην Αθηένου και τον καθαρισμό της 
αυλής. 

 
 
 
29) Αρ. Θέματος 84/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση με 

οχληρία που υφίσταται σε υποστατικό στην οδό 
Μπουμπουλίνας, αρ. ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, στην Αθηένου. 

 
Το θέμα δεν εξετάστηκε και παραπέμφθηκε για συζήτηση και λήψη 
απόφασης στην επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 
 
 

30) Αρ. Θέματος 85/2025. 
 
Θέμα:  Ενημέρωση και συζήτηση σε σχέση με τη βιοτεχνική ζώνη 

Αθηένου, καθώς φαίνεται να υπάρχουν αιτήματα για 
δημιουργία βιοτεχνιών εντός της ζώνης. 

 
Το μέλος κ. Δημήτρης Κουζαπάς διευκρίνισε ότι η εισήγησή του για 
εξέταση του πιο πάνω θέματος, αφορά το θέμα της Βιομηχανικής και 
Βιοτεχνικής που εφάπτονται της υφιστάμενης Βιομηχανικής Περιοχής 
Αθηένου.  
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο συναίνεσε στη συζήτηση του πιο πάνω νέου 
θέματος.  
 
Ο Δήμαρχος, ενόψει της πιο πάνω διευκρίνισης, παρουσίασε τη γραπτή 
επιστολή του ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ, ημερομηνίας 28/2/2025, με τίτλο «Ανέγερση 
εργοστασίου ξηρών καρπών στην Αθηένου», την οποία ανέγνωσε για 
ενημέρωση των μελών. 
 
Αντίγραφο της επιστολής επισυνάπτεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 85.1/2025 
στα πρακτικά και αποτελεί αναπόσπαστο μέρος αυτών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, από την οποία 
διαφάνηκε ότι το Δημοτικό Συμβούλιο τάσσεται υπέρ της ανάπτυξης τόσο 
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της Βιομηχανικής Ζώνης Βα 6 όσο και της Βιοτεχνικής Ζώνης ΒΑ που 
εφάπτονται στην υφιστάμενη Βιομηχανική Περιοχή Αθηένου. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού εξέτασε τα 

αιτήματα που περιγράφονται στη γραπτή επιστολή του 
ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ ημερομηνίας 28/2/2025, ομόφωνα 
αποφάσισε όπως ενόψει της δημοσίευσης της 
Βιομηχανικής Ζώνης, δίπλα από τη Βιομηχανική 
Περιοχή, ζητήσει από το Υπουργείο Ενέργειας, 
Εμπορίου και Βιομηχανίας την προώθηση της 
κατασκευής του απαραίτητου οδικού δικτύου και τη 
μεταφορά των δικτύων παροχής ηλεκτρισμού, νερού, 
τηλεφώνων μέχρι το σύνορο της περιοχής.  

 
 
 

31) Αρ. Θέματος 86/2025. 
 
Θέμα:  Εξέταση ενστάσεων για τέλη σκυβάλων, αδειών  

λειτουργίας, και επαγγελματικού φόρου. 
 
α. Ο Δήμαρχος παρουσίασε για καλυπτική έγκριση την κάθε ένσταση 
ξεχωριστά σε σχέση με τα τέλη σκυβάλων και τις επεξήγησε λεπτομερώς. 
 
Υπενθυμίζεται ότι σύμφωνα με απόφαση που έλαβε το Δημοτικό 
Συμβούλιο στις 24/10/2024, οι ενστάσεις  που υποβλήθηκαν για τα τέλη 
σκυβάλων και για τις οποίες κατατέθηκαν τα απαραίτητα δικαιολογητικά/ 
έγγραφα και είναι ξεκάθαρο ότι εμπίπτουν στις ειδικές κατηγορίες 
τιμολόγησης στη βάση της κοινωνικής πολιτικής που το Δημοτικό 
Συμβούλιο έχει ήδη αποφασίσει, εξετάστηκαν απ’ ευθείας από τον 
Δήμαρχο και παρουσιάζονται μόνον για καλυπτική έγκριση.  
 
Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
καλυπτική απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση 
ξεχωριστά, παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 86.1/2025 και αποτελεί 
αναπόσπαστο μέρος των πρακτικών.  
 
β. Ο Δήμαρχος παρουσίασε στα μέλη την κάθε ένσταση ξεχωριστά σε 
σχέση με τα τέλη σκυβάλων και την επεξήγησε λεπτομερώς.  
 
Σχετικός πίνακας με όλες τις λεπτομέρειες, ως επίσης και με την 
απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου για κάθε ένσταση ξεχωριστά, 
παρουσιάζεται στο ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ 86.2/2025 και αποτελεί αναπόσπαστο 
μέρος των πρακτικών.  
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32) Αρ. Θέματος 87/2025. 
 
Θέμα:  Καθορισμός επόμενης συνεδρίασης του Δημοτικού 

Συμβουλίου Αθηένου. 
 

 
Η επόμενη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ορίστηκε να 
πραγματοποιηθεί την Τρίτη 8/4/2025 και ώρα 7:00μ.μ. 
 

 
33) Αρ. Θέματος 88/2025. 
 
Θέμα:   Διάφορα.  
 
88.1/2025:  Διαδικασία πρόσληψης Βοηθού Γραμματειακού 

Λειτουργού στον Δήμο Αθηένου Α2-5-7(ΙΙ). 
 
Η Δημοτικός Γραμματέας, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε 
τα μέλη για το περιεχόμενο του ηλεκτρονικού μηνύματος που απέστειλε 
στον νομικό του Δήμου ΧΧΧΧΧΧΧΧΧΧ στις 7/3/2025, το οποίο 
παρουσιάζεται αυτούσιο για εύκολη αναφορά:  
 

ΘΕΜΑ 1: 
Σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, αναφέρω τα πιο κάτω: 
1. Προκηρύχθηκε  θέση για πρόσληψη Βοηθού Γραμματειακού 
Λειτουργού με κλίμακα Α2-5-7(ii). 
2. Υπέβαλαν αίτηση 34 ενδιαφερόμενοι, οι οποίοι και καλέστηκαν σε 
γραπτές εξετάσεις, αφού είχαμε ελέγξει τις αιτήσεις και τα 
δικαιολογητικά που υποβλήθηκαν. 
3. Ορίστηκαν και διεξήχθησαν γραπτές εξετάσεις με τη γενική 
ευθύνη του Ανοικτού Πανεπιστημίου Κύπρου. 
4. Στην εξέταση έλαβαν μέρος 20 υποψήφιοι, από τους οποίους 
πέτυχαν μόνο οι 9. 
5. Ακολούθως, διεξήλθαμε των αιτήσεων και των λοιπών 
δικαιολογητικών ξανά, για τους 9 υποψήφιους, έτσι ώστε να 
παρουσιαστούν τα αποτελέσματα στο Δημοτικό Συμβούλιο και να 
αποφασιστούν οι λεπτομέρειες της προφορικής εξέτασης. 
6. Διαπίστωσα ότι μία υποψήφια, υπέβαλε μόνο αίτηση, αλλά δεν 
επισύναψε τα αναγκαία δικαιολογητικά, παρά μόνο αντίγραφο 
πιστοποιητικού γέννησης. 
Σύμφωνα με την  Προκήρυξη της θέσης, αλλά και με το λεκτικό του 
εντύπου της αίτησης (επισυνάπτονται), προνοείται ότι, 

Οι αιτήσεις πρέπει απαραίτητα να συνοδεύονται με αντίγραφα των 
πιστοποιητικών και εγγράφων που προνοούνται, καθώς και προς 
επιβεβαίωση των απαιτούμενων προσόντων, όπως πιο κάτω. 
Τονίζεται ότι σε περίπτωση που η αίτηση δεν είναι κατάλληλα 
συμπληρωμένη ή/και δεν έχουν επισυναφθεί τα απαιτούμενα 
έγγραφα και πιστοποιητικά, δεν θα λαμβάνεται υπόψη. Σε 
μεταγενέστερο στάδιο δύναται να ζητηθεί να παρουσιαστούν για 
έλεγχο τα πρωτότυπα των εν λόγω πιστοποιητικών και  εγγράφων.  
α. Πιστοποιητικό Γεννήσεως. 
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β. Βεβαίωση εκπλήρωσης στρατιωτικών υποχρεώσεων ή 
απαλλαγής απ’ αυτές (για άρρενες αιτητές). 
γ. Απολυτήριο Σχολής Μέσης Εκπαίδευσης. 
δ. Διπλώματα / πτυχία Ανώτερων ή Ανώτατων Εκπαιδευτικών 
Ιδρυμάτων ή επίσημη βεβαίωση γι’ αυτά. 
(Για όσα πτυχία / τίτλους σπουδών υπάρχει πιστοποίηση 
αξιολόγησής τους από το Κ.Υ.Σ.Α.Τ.Σ., πρέπει απαραίτητα να 
επισυνάπτεται). 
ε. Πιστοποιητικά εξετάσεων, εκπαιδευτικών – επιμορφωτικών 
δράσεων και επαγγελματικών τίτλων / προσόντων / αδειών που 
δηλώνονται στην αίτηση ή απαιτούνται ή επίσημη βεβαίωση γι’ 
αυτά, όπως αναφέρεται στην προκήρυξη. 
στ. Επίσημη βεβαίωση ότι ο αιτητής εμπίπτει στις πρόνοιες του περί 
Παροχής Ίσων Ευκαιριών για την Επαγγελματική Αποκατάσταση 
των Παθόντων και των Τέκνων των Εγκλωβισμένων Νόμου 87(Ι) 
του 2004 (εκεί όπου ισχύει).   

7. Ενημέρωσα καθηκόντως τον Δήμαρχο και ακολούθως το 
Δημοτικό Συμβούλιο. 
8. Χρειάζεται να έχουμε τη νομική σας κατεύθυνση ως προς τις 
επόμενες μας ενέργειες. 
Θα πρέπει να ακυρωθεί η συμμετοχή της εν λόγω υποψήφιας στην όλη 
διαδικασία εφόσον δεν επισύναψε τα αναγκαία δικαιολογητικά? 
ή  
Στοιχειοθετείτε αδυναμία του Δήμου επειδή δεν το εντόπισε έγκαιρα και 
την κάλεσε σε εξετάσεις και άρα θα πρέπει να τα ζητήσουμε να τα 
υποβάλει τώρα και εάν πληροί να παραμείνει στη διαδικασία 
αξιολόγησης. Σημειώνω ότι στις γραπτές εξετάσεις είναι η 1η. 
9. Το ΔΣ αποφάσισε ότι θα ακολουθήσει τη δική σας κατεύθυνση και 
ανάλογα είτε θα καλέσει τους 3 πρώτους  που συγκέντρωσαν την 
υψηλότερη βαθμολογία στις γραπτές εξετάσεις, είτε, αν αποκλειστεί η 1η 
,θα καλέσει 2ο, 3ο και 4ο. 

 
ΘEMA 2: 

Αριθμός μελών έχει αυτοεξαιρεθεί από τη διαδικασία αξιολόγησης 
λόγω συγγένειας μέχρι δ’ βαθμού με υποψηφίους ή ιδιάζουσα σχέση. 
Έχει τεθεί το ερώτημα, κατά πόσο μπορεί ένα μέλος που έχει 
αυτοεξαιρεθεί στα προγενέστερα στάδια της διαδικασίας, να λάβει 
μέρος στην προφορική αξιολόγηση, εφόσον δεν έχει οποιαδήποτε 
σχέση με τους 3 υποψηφίους  που τελικά θα καλεστούν. 
 
Προκαταρτικά έχω απαντήσει αρνητικά, δηλαδή ότι εφόσον έχουν 
εξαιρεθεί, μεσολάβησαν αποφάσεις και η διαδικασία συνεχίζεται, δεν 
μπορούν να λάβουν μέρος, βασιζόμενη στον Περί των Γενικών Αρχών 
του Διοικητικού Δικαίου Νόμος,κυρίως στο Άρθρο 22, Αλλαγή στη 
σύνθεση.  
Παρακαλώ όπως έχω τις θέσεις σας επί του πιο πάνω ερωτήματος και 
εάν συμφωνείτε με την απάντηση που δόθηκε.  

 
Η απάντηση του νομικού του Δήμου που λήφθηκε μόλις πριν από την 
έναρξη της συνεδρίασης παρουσιάζεται αυτούσιο πιο κάτω: 
 

1. Υπό τις περιστάσεις, εισηγούμαι ότι θα πρέπει να 
ασκηθεί η διακριτική ευχέρεια με τρόπο ώστε να 
εξυπηρετηθεί ο καλόπιστος διοικούμενος, ο οποίος έχει 
παρακαθήσει στις γραπτές εξετάσεις και επομένως, να 
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της ζητηθούν άμεσα τα δικαιολογητικά και εφόσον, κριθεί 
ότι πληροί τα προαπαιτούμενα προσόντα να κληθεί στην 
προφορική εξέταση. 

 
2. Το κώλυμα των συγκεκριμένων μελών παραμένει, 

καθώς οι υποψήφιοι διατηρούν το έννομό του συμφέρον 
για τη διαδικασία. Επομένως, θα πρέπει να δηλωθεί το 
κώλυμα και να απέχουν από τη συνεδρία. 

 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου, αφού έλαβε υπόψη 

τα πιο πάνω, ομόφωνα υιοθέτησε τη γνωμάτευση του 
νομικού του Δήμου και εξουσιοδότησε τη Δημοτικό 
Γραμματέα όπως έλθει σε τηλεφωνική επικοινωνία με 
την υποψήφια για να της ζητηθεί να καταθέσει τα 
απαραίτητα έγγραφα άμεσα και χωρίς καθυστέρηση. 
Το Δημοτικό Συμβούλιο θα ενημερωθεί ανάλογα.  

 
Σ’ ό,τι αφορά το θέμα 2, τα μέλη έλαβαν γνώση. 
 
 
88.2/2025:  Ενημέρωση σε σχέση με το περιστατικό πρόκλησης 

ζημιάς σε δημοτική περιουσία.  
 
Ο Δήμαρχος έκανε αναφορά σε πρόσφατο περιστατικό πρόκλησης 
ζημιάς σε δημοτική περιουσία από ατύχημα ρίψης «πάλων» σανού κατά 
τη μεταφορά τους από καρότσα, στην είσοδο της Αθηένου παρά τον 
κυκλικό κόμβο της Βιομηχανικής Περιοχής Αθηένου, για το οποίο ο 
Αστυνομικός Σταθμός Αθηένου έχει λάβει ενημέρωση. 
 
Σύμφωνα με την Αστυνομία, ο Δήμος διατηρεί το δικαίωμα να υποβάλει 
καταγγελία για πρόσκληση ζημιάς σε δημοτική περιουσία, εφόσον το 
επιθυμεί.  
 
Ο Δήμαρχος, σε τηλεφωνική επικοινωνία που είχε με αυτόν που 
ευθύνεται για τη ζημιά, αφού ο ίδιος απολογήθηκε για τη ζημιά που έχει 
προκαλέσει εξ’ υπαιτιότητάς του, ανέλαβε να καταβάλει το ποσό που ο 
Δήμος θα εκτιμήσει, ως αποζημίωση 
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 

 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου αφού έλαβε υπόψη τα 

πιο πάνω, ομόφωνα αποφάσισε όπως η Τεχνική 
Υπηρεσία του Δήμου, σε συνεργασία με τον Επιστάτη 
του Δήμου, προβούν στην ετοιμασία κοστολογίου, για 
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το οποίο θα ενημερωθεί αυτός που ευθύνεται για τη 
ζημιά, για να καταβάλει το κόστος στο Ταμείο του 
Δήμου. Σε περίπτωση που δεν καταβληθεί το ποσό που 
θα ζητηθεί στο σύνολό του, ο Δήμος θα καταγγείλει την 
υπόθεση στην Αστυνομία. 

 
Σημείωση:  Ο Δήμαρχος διευκρίνισε ότι το θέμα της 

κατασκευής/διαμόρφωσης της εισόδου καλωσορίσματος 
στον Δήμο Αθηένου θα εξεταστεί ξανά, υπό το φως της πιο 
πάνω εξέλιξης.   

 
 
88.3/2025:  Ενημέρωση, συζήτηση και λήψη απόφασης σε σχέση 

με το τεμάχιο έκτασης γης 1843τ.μ. που παραμένει 
προς όφελος του Δήμου Αθηένου για δημιουργία 
χώρου στάθμευσης για εξυπηρέτηση των αναγκών 
των βιομηχάνων και των επισκεπτών στη 
Βιομηχανική Περιοχή του Δήμου Αθηένου.  

 
Το θέμα επανέρχεται από προηγούμενη συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου που έγινε στις 13/1/2025.  
 
Ο Δήμαρχος, σε σχέση με το πιο πάνω θέμα, πληροφόρησε τα μέλη ότι 
είχε τηλεφωνική επικοινωνία με εκπρόσωπο του Υπουργείου Ενέργειας, 
Εμπορίου και Βιομηχανίας, η οποία του επισήμανε ότι η απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου για χρήση του συγκεκριμένου τεμαχίου που 
παραμένει προς όφελος του Δήμου Αθηένου στη Βιομηχανική Περιοχή 
Αθηένου, θα πρέπει να περιοριστεί σε μοναδική χρήση, σε διαφορετική 
περίπτωση το τεμάχιο θα περιέλθει στη διαχείριση του Υπουργείου.  
 
Ο Δήμαρχος ζήτησε τις απόψεις των μελών.  
 
Ακολούθησε συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων. 
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

όπως το τεμάχιο έκτασης γης 1843τ.μ. που παραμένει 
προς όφελος του Δήμου Αθηένου, αφαιρεμένης της 
έκτασης που εκχωρήθηκε στο Υπουργείο Δικαιοσύνης 
και Δημοσίας Τάξεως για την ανέγερση του 
Πυροσβεστικού Σταθμού Αθηένου, διαμορφωθεί σε 
χώρο στάθμευσης, προς εξυπηρέτηση των αναγκών 
των βιομηχάνων και των επισκεπτών και παραμείνει 
έτσι ως η μοναδική χρήση του. 
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88.4/2025:  Πασχαλινός Διάκοσμος.  
 
Απόφαση:  Το Δημοτικό Συμβούλιο Αθηένου ομόφωνα αποφάσισε 

τη διάθεση ποσού ύψους €1.000 περίπου για σκοπούς 
διαμόρφωσης και εμπλουτισμού του πασχαλινού 
διάκοσμου για το έτος 2025. 

 
 
 
 

Υπ. …………..…………………… 
Κυριάκος Καρεκλάς  
Δήμαρχος Αθηένου 
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